
 

Protokoll 
Bilaga fumF23-8.7 

2024-05-30 
Sid 1(10) 

 
 

 
 

Umeå naturvetar- och teknologkår 
 
Utdragsbestyrkande Justeringspersonernas sign. 

 
  .........................................................................................................................  

Fullmäktigesammanträde 8 23/24 
Datum: 2024-05-30 
Tid: 17.15 
Lokal: Kårhuset Origo 

F23-8  Formalia   

F23-8.1 Mötets öppnande 

Talman Mats Bennervall förklarar mötet öppnat 17:18 
  
F23-8.2 Avstängning av mobiltelefoner 
 
F23-8.3 Justering av röstlängd 

Fullmäktige finner mötet behörigt med 13 ledamöter närvarande 
 
F23-8.4 Val av mötesordförande 

Fullmäktige väljer talman Mats Bennervall till mötesordförande 
 
F23-8.5 Val av mötessekreterare 

Fullmäktige väljer vice talman Erik Simonsson till mötessekreterare 
 
F23-8.6 Mötets behöriga utlysande 

Fullmäktige finner mötet behörigt utlyst 
 
F23-8.7 Godkännande av föredragningslista 

Fullmäktige godkänner föredragningslistan. 
 

F23-8.8 Val av två justerare samt justeringsdatum 

Fullmäktige väljer Emil Andersson, Sigma-sektionen, samt Ester Olofsson, CS-sektionen, 
till justerare. 
Justeringsdatum sätts till den 14 juni 2024. 

 
F23-8.9 Adjungeringar 

Inga adjungeringar 
 
 

M23-8 MEDDELANDEN   
M23-8.1 Beslutsuppföljning 

Bilaga fumM23-8.1 
  

Läggs till handlingarna 
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M23-8.2 Rapport från kårstyrelsen  

 Bilaga fumM23-8.2 
 
 KS informerar att: 

Det undersöks om det är möjligt att ha påminnelser för att anmäla sig till tentor. 
KO Träffade Sveriges Utbildningsminister och hade en bra diskussion. 
 

Läggs till handlingarna 
 

M23-8.3 Rapport från enheterna 
 Bilaga fumM23-8.3a-d  
 
 KS informerar att: 

 Det finns en önskan om att skapa ett master-program inom ämnet informatik. 
 Lärarstudenter har haft klagomål om pedagogiken på kursen som går under NTK. 
 AEO skall hålla ett möte som givit kåren ett samarbete inför nästa termin. 
 VKO har hållit på en del med kårens hemsida. 
 VKO ska till Åbo för ett nordiskt samarbete. 
 

Läggs till handlingarna 
 
 
M23-8.4 Rapport från Fullmäktiges Presidium 

 Bilaga fumM23-8.4 
 

Läggs till handlingarna 
 
M23-8.5 Rapport från övrig verksamhet 

Bilaga fumM23-8.5 
 

Läggs till handlingarna 
 
 
M23-8.6 Meddelanden från övriga råd och enheter 
  
M23-8.7 Övriga meddelanden 
 
M23-8.8 Remisser 
 Bilaga fumM23-8.8 
 

Läggs till handlingarna 
 
M23-8.9 Interpellationer och enkla frågor 
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V23-8 Val 

V23-8.1 Val av Vice Kårordförande 2024/2025 
 

Fullmäktige bordlägger valpunkten. 
 
V23-8.2 Val av Studiesociala enhetens ordförande 2024/2025 
 

 Fullmäktige bordlägger valpunkten. 
 

William Nordberg, Kårordförande, yrkar för 
att välja Viktor Göthesson till mottagningssamordnare 2024 för perioden 
2024-08-01 till 2024-09-30 på 20% av heltidsarvode för att samordna mottagningen 
med studiesociala enhetens ordförandes beslutsrätt. 
 
Yrkandet läggs till handlingarna 
 
Fullmäktige beslutar  
att  välja Viktor Göthesson till mottagningssamordnare 2024 för perioden 
2024-08-01 till 2024-09-30 på 20% av heltidsarvode för att samordna mottagningen 
med studiesociala enhetens ordförandes beslutsrätt. 

 
V23-8.3 Val av Arbetsmarknadsenhetens ordförande 2024/2025 
 

Fullmäktige bordlägger valpunkten. 
 
V23-8.4 Val av Studerandeledamot 2024/2025 
 Bilaga fumV23-8.4a-c 
 Föredragare: Fullmäktiges valberedning 
 

Fullmäktige beslutar  
att  välja Emma Strandberg, Ingenjörssektionen till studerandeledamot 
2024/2025. 
att  välja Alfred Sörnäs, Sigma-sektionen till studerandeledamot 2024/2025. 
att  välja Alva Sandberg Dehnisch, CS-sektionen till studerandeledamot 
2024/2025. 

 
V23-8.5 Val av Vice Talman 2024/2025 
 

Fullmäktige bordlägger valpunkten. 
 
V23-8.6 Val av Internrevisor 2024/2025 
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Fullmäktige bordlägger valpunkten. 
 
V23-8.7 Val av Supplerande Internrevisor 2024/2025 
 

Fullmäktige bordlägger valpunkten. 
 
 
V23-8.8 Val av firmatecknare 2024/2025 
 Bilaga fumV23-8.8 
 Föredragare: Kårstyrelsen 
 

Fullmäktige beslutar  
att  välja William Nordberg, kårordförande 24/25, David Olsson, 
utbildningsbevakningsenhetens ordförande 24/25, och Elisabeth Rönnberg, kårens 
ekonomiskt ansvarige, till kårens firmatecknare under verksamhetsåret 2024/2025. 

 
V23-8.9 Val av representant till universitetsstyrelsen 2024/2025 
 Bilaga fumV23-8.9 
 Föredragare: Fullmäktiges valberedning 
 

Fullmäktige beslutar  
 att  välja William Nordberg, kårordförande 24/25, till representant till 

universitetsstyrelsen 2024/2025. 
 
V23-8.10 Val av representant till disciplinnämnden 2024/2025 
 Bilaga fumV23-8.10 
 Föredragare: Fullmäktiges valberedning 
 

Fullmäktige beslutar  
 att  välja David Olsson, utbildningsbevakningsenhetens ordförande 24/25, till 

representant till disciplinnämnden 2024/2025. 
 
V23-8.11 Val av representant till utbildningsstrategiska rådet (USR) 2024/2025 
 Bilaga fumV23-8.11 
 Föredragare: Fullmäktiges valberedning 
 

Fullmäktige beslutar  
 att  välja David Olsson, utbildningsbevakningsenhetens ordförande 24/25, till 

representant till utbildningsstrategiska rådet (USR) 2024/2025. 
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V23-8.12 Val av representant till fakultetsnämnden 2024/2025 
 Bilaga fumV23-8.12a 
 Föredragare: Fullmäktiges valberedning 
 Bilaga fumV23-8.12b 
 Föredragare: Kårstyrelsen 
 

Matilda Munter, CS-sektionen, yrkar för 
att välja William Nordberg, Samuel Kenrick och Arvid Horned till 
ordinarie representanter, samt att välja Andreas Granath och Olov Andersson till 
supplerande representanter till fakultetsnämnden 2024/2025 
 
Yrkandet läggs till handlingarna 
 
Fullmäktige beslutar  
att  välja William Nordberg, Samuel Kenrick och Arvid Horned till 
ordinarie representanter, samt att välja Andreas Granath och Olov Andersson till 
supplerande representanter till fakultetsnämnden 2024/2025. 
 

V23-8.13 Val av representant till utbildningskommittén 2024/2025 
 Bilaga fumV23-8.13 
 Föredragare: Fullmäktiges valberedning 
 

Matilda Munter, CS-sektionen, yrkar för 
att välja David Olsson, Oliver Razpotnik och Samuel Sahlin till ordinarie 
representanter, samt att välja Henrik Wahlström och Ester Olofsson till supplerande 
representanter till utbildningskommittén 2024/2025. 
 
Yrkandet läggs till handlingarna 
 
Fullmäktige beslutar  
att  välja David Olsson, Oliver Razpotnik och Samuel Sahlin till ordinarie 
representanter, samt att välja Henrik Wahlström och Ester Olofsson till supplerande 
representanter till utbildningskommittén 2024/2025. 
 

V23-8.14 Val av representant till anställningskommittén 2024/2025 
 Bilaga fumV23-8.14 
 Föredragare: Fullmäktiges valberedning 
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Fullmäktige beslutar  
att  välja David Olsson till ordinarie representant och William Nordberg till 
supplerande representant till anställningskommittén 2024/2025. 
 

V23-8.15 Val av representant till delegater till SFS 2024/2025 
 

Fullmäktige beslutar 
att  öppna upp för nomineringar på plats 
 
Nomineringar: Samuel Kenrick, vice kårordförande, Alfred Sörnäs, Sigma-sektionen, 
Alva Sandberg Dehnisch, CS-sektionen och Henrik Wahlström, F-sektioen. 
 
Fullmäktige beslutar 
att  välja Samuel Kenrick, Alfred Sörnäs, Alva Sandberg Dehnisch och 
Henrik Wahlström till delegater till SFS 2024/2025. 
 

 

B23-8  Beslut  
B23-8.1 Revisionsberättelser samt verksamhetsberättelse för verksamhetsåret 

2022/2023 
Bilaga fumB23-8.1a-c 

 

Fullmäktige beslutar  
att  i enlighet med den auktoriserade revisionsberättelsen samt den interna 
bevilja ansvarsfrihet för styrelseledamöterna i kårstyrelsen under verksamhetsåret 
2022/2023. 

 
B23-8.2 Verksamhetsplan 2024/2025 

Bilaga fumB23-8.2 
 

Kårstyrelsen uppmanar att skicka in förslag för tillägg till verksamhetsplanen om idéer 
dyker upp. 

 

Läggs till handlingarna 
 

B23-8.3 Preliminär ekonomisk ram 2024/2025 
Bilaga fumB23-8.3 
 

Läggs till handlingarna 
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B23-8.4 Fastställande av medlemsavgift 2024/2025 
Bilaga fumB23-8.4 

 
Fullmäktige beslutar 
att  fastställa avgiften 24/25 för helårsmedlemskap till 430 kr per år 
 
samt 
 
att  fastställa avgiften 24/25 för terminsmedlemskap till 280 kr per år 
 
samt 
 
att  fastställa avgiften 24/25 för begränsat helårsmedlemskap till 200 kr per 
år 
 
samt 
 
att  fastställa avgiften 24/25 för begränsat terminsmedlemskap till 120 kr per 
år 
 
samt 
 
att  fastställa sektionsavgiften 24/25 till 30 kr per medlem 
 

B23-8.5 Fastställande av arvodesbelopp 2024/2025 
Bilaga fumB23-8.5 

 

Fullmäktige beslutar 
att  fastställa månadsarvodet för de heltidsarvoderade 2024/2025 till 20 055 
kronor (35 % av prisbasbeloppet vid kalenderårets början) per person och månad 
 
samt 
 
att  fastställa terminsarvode för fullmäktiges presidium 2024/2025 till 5 730 
kronor (10 % av prisbasbeloppet vid kalenderårets början) per person och termin 
 
samt 
 
att  fastställa terminsarvode för kårstyrelsens studerandeledamot 2024/2025 
till 5 730 kronor (10 % av prisbasbeloppet vid kalenderårets början) per person och termin 
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B23-8.6 Fastställande av valförrättning 2024/2025 

Bilaga fumB23-8.6a-b 
 

Fullmäktige beslutar 
att  godkänna resultatet av valförrättningen enligt tabell i bilaga  
fumB23-8.6a. 
 
samt 
 
att  resultat av kompletterande valförrättning får fastställas av fullmäktiges 
presidium före höstsammanträdet 2024/2025. 
 

B23-8.7 Sen anmälan till tentamen som aktiv student 
Bilaga fumB23-8.7 
Föredragare: Iris Bernhardsson, Sigma-sektionen 
 
 

Fullmäktige föreslås besluta 
 
att ge kårstyrelsen i uppdrag att driva frågan om att ha en sen anmälan till 
tentamen om man är registrerad på kursen och är en aktiv student 
 
att ge kårstyrelsen i uppdrag att driva frågan om att ladok ska se till att det 
kommer minst en påminnelse om att anmälan till tentamen stänger en viss tid 
 
att ge kårstyrelsen i uppdrag att driva frågan om att universitetet ska ha 
överseende med sen anmälan om studenten ger bevis på gott deltagande och godkända 
praktiska moment i samma kurs 
 
Henrik Wahlström, F-sektionen, yrkar för 
att skriva om den första att-satsen till följande: ”ge kårstyrelsen i uppdrag att 
driva frågan om att ha en sen anmälan till tentamen om man är registrerad på kursen” 
 
Yrkandet läggs till handlingarna 
 
KS påtalar att det talas om att det skall ges notiser för anmälning till tentor i Ladok. 
Flera ledamöter påpekar att det finns flera potentiella lösningar på problemet som 
bilagan beskriver. 
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Fullmäktige beslutar 
att  ge kårstyrelsen i uppdrag att driva frågan om att ha en sen anmälan till 
tentamen om man är registrerad på kursen 
 
att  ge kårstyrelsen i uppdrag att driva frågan om att ladok ska se till att det 
kommer minst en påminnelse om att anmälan till tentamen stänger en viss tid 
 

D23-8  Diskussion  

D23-8.1 Mer uppskattning för kårhusarbetare 
 Bilaga fumD23-8.1 
 Föredragare: Olle Andersson, F-sektionen 

 
En idé som tas upp är att låta Origos kvällschefer bli inbjudna till årshögtiden, men 
eftersom att en kvällschef kommer att behöva jobba under passet så anses det inte 
vara en optimal idé. 
 
Det tas även upp att kvällschefer kanske skulle kunna få ekonomisk ersättning, men 
det är oklart om den möjligheten finns. Ledamot som är kvällschef på Origo 
meddelar att kvällschefsgruppen historiskt varit emot att ta ekonomisk ersättning. 
 
Ledamot anser att det borde gå att lösa vilken kvällschef som skulle behöva jobba på 
årshögtiden om resterande kvällschefer är gäster. En idé som tas upp är att låta 
kvällschefen med minst antal arbetade timmar ta passet. En annan idé som tas upp är 
att ge kvällschefsgruppen 2 platser som går till de med flest arbetade timmar. 
 
Ledamot anser att om begränsat antal platser skall ges till kvällschefsgruppen så 
kanske även barlagschefer och mästerier borde blir inbjudna med visst många platser 
också. En annan ledamot är emot denna idé och anser att kvällschefer och 
barlagschefer ej är jämförbara med övriga mästerier. 
 
Ledamot anser att det första steget som borde tas i denna diskussion är att reda ut vad 
som faktiskt är möjligt att göra. En annan ledamot håller med om att det skulle 
behövas mer underlag för diskussionen. 
 
Ledamot anser att något av det bästa som går att göra för kårhusets arbetare är att 
underlätta deras arbetar genom att komma med bättre information tidigare, och andra 
små saker som underlättar för arbetarna. 
 

Gabriel Papaztchev, Ingenjörssektionen, justeras ut 21:59 
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A23-8  Avslutande formalia  
A23-7.1 Övriga frågor 
 

Inspektor påpekar att fullmäktige har högsta ansvar och inte kan skjuta detta ansvaret 
på andra. Att det till exempel inte väljs in personer till kårstyrelsen är fullmäktiges 
ansvar, och att det ej faller på fullmäktiges valberedning. 
 
Inspektor anser att fullmäktiges ledamöter bör vara mycket mer väl förberedda inför 
fullmäktiges sammanträdanden så att diskussionerna flyter på bättre, samt att tänka på 
vad som är relevant för punken som fullmäktige behandlar för stunden. 
 
Ledamot önskar att FUM0 skall vara mycket mer välbildande och utvecklat för nästa 
års ledamöter. 

 
A23-7.2 Mötets högtidliga avslutande 
 

Talman förklarar mötet avslutat 22:18 

  
 
 
 
I tjänsten, ort och datum som ovan 
 
Mats Bennervall Erik Simonsson 
Talman 2023/2024 Vice talman 2023/2024 
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Förteckning över fattade beslut 2023/2024  
Datum Beslut Beslutsinstans Ansvarig Status 

2023-09-27 Bordlägga val av arbetsmarknadsenheten ord-
förande 2023/2024 

FUM FUM Genomförd 

2023-09-27 Bordlägga val av vice talman 2023/2024 FUM FUM Genomförd 

2023-09-27 Bordlägga val av studerandeledamot 
2023/2024 

FUM FUM Genomförd 

2023-09-27 Bordlägga ärendet ekonomisk ram 23/24 till 
nästa fullmäktigesammanträde 

FUM FUM Genomförd 

2023-09-27 Att ge kårstyrelsen i uppdrag att välja och arvo-
dera en kökschef på 50% för perioden 2023-10-
01 till 2023-12-31 samt utforma förslag på ar-
betsbeskrivning. 

FUM FUM Genomförd 

2023-11-01 Att välja Tova Backlund till arbetsmarknadsen-
hetens ordförande 2023/2024 

FUM FUM Genomförd 

2023-11-01 Att välja Erik Simonsson till Vice talman 
2023/2024 

FUM FUM  Genomförd 

2023-11-01 Bordlägga val av studerandeledamot 
2023/2024 

FUM FUM Genomförd 

2023-11-01 Bordlägga valet av Internrevisor 2023/2024 FUM FUM  Genomförd 

2023-11-01 Att ge kårstyrelsen direktiven att utforma en 
detaljbudget syftande till att den medlemsfinan-
sierade verksamhetens resultat för verksam-
hetsåret 23/24 totalt, samt per objekt, ska re-
sultera inom de intervall som presenteras i ta-
bell ekonomisk ram enligt bilaga 

FUM KSS Genomförd 

2023-11-04 Entledigande av Utbildningskommittén FUMP FUMP  Genomförd 

2023-12-06 Att välja Tova Backlund till utbildningskom-
mittén 2023/2024 

FUM FUM Genomförd 

2023-12-06 

 

Att justera månadsarvodet till 20 055 kr (35% 
av prisbasbeloppet 2024) 

FUM 

 

FUM 

 

Genomförd 
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2023-12-06 

 

Att justera terminsarvodet till 5 730 kr (10% av 
prisbasbeloppet 2024) 

FUM 

 

FUM 

 

Genomförd 

 

2023-12-06 

 

Att ge kårstyrelsen i uppgift att hitta och välja 
en kökschef till Kårhuset Origo för perioden 
2024-01-01 till och med 2024-06-30 med 50% 
månadsarvode 

FUM 

 

KSS Genomförd 

 

2024-01-24 

 

Att bordlägga valet av studerandeledamot 
2023/2024 

FUM FUM Genomförd 

2024-01-24 

 

Att bordlägga valet av internrevisor 2023/2024 FUM FUM Genomförd 

2024-01-24 

 

Att utse Catarina Gammelgård till hedersmed-
lem i NTK. 

FUM FUM Genomförd 

2024-02-14 Entledigande utav FUM-ledamot, FUMP FUMP Genomförd 

2024-02-15 Att bordlägga valet av studerandeledamot 
2023/2024, 

FUM FUM Genomförd 

2024-02-15 Att bordlägga valet av internrevisor 2023/2024, FUM FUM Genomförd 

2024-02-15 Att bordlägga valet av supplerande internrevi-
sor 2023/2024, 

FUM FUM Genomförd 

2024-03-13 Att välja William Nordberg till Kårordförande 
2024/2025, 

FUM FUM Genomförd 

2024-03-13 

 

Att välja Samuel Kenrick till Talman 
2024/2025 

FUM FUM Genomförd 

2024-04-10 Att välja David Olsson till Utbildningsbevak-
ningsenhetens ordförande 2024/2025 

FUM FUM Genomförd 

2024-04-10 Att välja Felix Gustafsson till Internrevisor 
2023/2024 

FUM FUM Genomförd 

2024-04-10 Att fram till 2024-12-31 delegera val av repre-
sentanter på program- och institutionsnivå till 
sektionsstyrelserna och sektionernas stormö-
ten. 

FUM FUM Genomförd 

2024-04-10 Att representanter till programråden inte kräver 
kårmedlemskap 

FUM FUM Genomförd 
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Gulmarkering - Nya beslut 

Förkortningar 

AEO – Arbetsmarknadsenhetens ordförande 

DH – Doktorandombud 

FUM - Fullmäktigesammanträde 

FUMP – Fullmäktiges presidium 

KO – Kårordförande 

KSS - Kårstyrelsesammanträde 

PB - Presidiebeslut 

SEO – Studiesociala enhetens ordförande 

UE – Utbildningsbevakningsenheten 

UEO – Utbildningsbevakningsenhetens ordförande 

VKO – Vice kårordförande  
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Rapport från studiesociala enheten 
För perioden 2024-04-06 till 2024-05-24 
 

Då har vi nått FUM 8 och med det min sista FUM-rapport. Jag tänker ta tillfället i akt och tacka för 
mitt år i kårstyrelsen. Originellt sätt var detta en lång radda om allt jag lärt mig och alla jag vill tacka 
men jag bestämde mig att korta ner det och i stället lämna er med ett citat som gått oss studiesociala 
i arv från urminnes tider ”Kom igen, det blir kul!” 

Mottagningen 
Efter vad som kan kännas som 5 år är mottagningsutbildningen äntligen utförd och de ansvariga 
har fått gått på det sista passet med focus på första hjälpen lätt av en föreläser från Institutionen för 
omvårdnad. Det är tråkigt att universitetet inte tillsätter nog med pengar för att USAM ska kunna 
hålla en HLR-utbildning men jag har börjat titta på att NTK står för en sådan utbildning 
tillsammans med UMS nästa år ifall inte USAM skulle lösa det.  
Alla mottagningsgrupper har nästan skickat in sina scheman jag är och jagar ett par som fortfarande 
inte har gjort det. Men förhoppningen är att ha schemana uppe på NTK webben innan terminen är 
slut. 
Jag vart inbjuden via USAM till Uppsalas mottagningsutbildning. Det var ett tillfälle för mig att se 
skillnader och likheter mellan hur vi förbereder våra mottagningsansvariga. Dom hade mycket bra 
som vi kan lära oss av men även saker som vi i Umeå gör bättre det var ett väldigt intressant utbyte 
dock var det mycket information om hur man arbetar tillsammans med nationerna vilket såklart inte 
är superrelevant för oss.  
Jag har även på initiativ från Origos BGCer utvärderat hur origos roll i mottagningsutbildning ser ut 
idag och vad vi har att utveckla till nästa år. Genom att tex bjuda in BGC och KC till 
mottagningsutbildningen tillsammans med KHC. 
Lärarna i basfärdigheter i algebra har även träffats med Olow Sande och haft ett intromöte. 

Valborg på Campus 
Efter två tredjedelar av ett år värt av planering många övertidstimmar och fyra dagar av 16 timmars 
arbete blev valborg på campus en dundersuccé! Jag tillsammans med resten av projektgruppen är så 
himla stolta över resultatet och hoppas att det kommer ett gäng taggade personer nästa termin som 
vill ta över facklan och göra VPC till den fantastiska traditionen den nu blivit. Jag hoppas såklart 
otroligt mycket på att  

Möten 
Om ni läst mina tidigare FUM-rapporter vet ni att universitetet under våren har ändrat på sina 
regler kring hur de arbetar med arbetsmiljö- och livsvillkorfrågor. Jag har fått den otroliga 
möjligheten att sita med och utforma hur universitetets ALV-råd ska se ut. Här jobbar vi otroligt 
nära med mina fantastiska kollegor på UMS och US och vi hoppas på att dessa möten ska bli forum 
som sätter studenternas arbetsmiljö- och livsvillkor i centrum. 
MIT, TEKNIK och NATUR har även fått en ny områdeschef som har förvandlat det tidigare 
ganska intetsägande husråden till något där man faktiskt kan få igenom förändringar. Detta är en 
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otroligt positiv förändring och jag hoppas att nästkommande kårstyrelse tar vara på den 
möjligheten. 

Övrig verksamhet 
Till nästa år i avsaknad på en studiesocial att ta över efter mig (om inte någon av er tänker golv 
nominera er peppar peppar) så kommer jag sita som mottagningsansvarig likt vad som tidigare gjort 
då studiesocial saknades. Jag kommer då ta tillbaka NTK’s mottagningsgrupp för att hjälpa mig med 
arbetet och jag har redan frågat ett par personer som jag tror skulle passa bra.  
Årshögtiden har också hänt. Det var ett par strul med inbjudningar och osäkerhet om folk som 
skulle vara inbjudna blivit det. Men om man bortser från det så var det en storsuccé Camilla och jag 
är väldigt glada hur själva banketten gick till och vi hoppas på att kunna utveckla och göra den ännu 
bättre till nästa år. 
 
 
 
 
I tjänsten, ort och datum som ovan för sista gången 
Victor Göthesson 
Studiesociala enhetens ordförande 23/24 
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Rapport från Utbildningsbevakningsenheten 
För perioden 2024-03-13 till 2024-04-17 

 

Allmänt 
I arbetet med att öka genomströmning på Teknat, så har jag haft diskussion med lärarstudenter som 
studerar hos oss (matte, fysik, biologi och kemi). Det var en mycket bra diskussion av många 
anledningar. En av anledningarna var för mig att få ett perspektiv från studenter som inte är ”våra” 
men pluggar hos oss. Andra anledningen är lärarstudenter kan kritisera våra kurser ur ett 
pedagogiskt perspektiv. Jag fick lite av en bekräftelse om min uppfattning av utbildning, men även 
att jag borde tänka om vissa saker. 
Efter den här diskussionen med studenterna, märkte jag att det finns en lucka i 
representationsarbetet sektionerna gör och att det skulle vara en stor fördel i utvecklingen av 
kvaliteten på kurser.  
Jag har påbörjat litegrann en dialog med studentföreningen Hectos(under US) för lärarstudenter, 
om vem dom ska vända sig till för olika problem dom har. Hectos och US är positivt om dessa 
studenter kan använda sig av våra sektioner i vissa fall. Men ett möte där vi diskuterar om när och 
hur det ska göras behövs. 
 
Eftersom det har ökat antal ärenden i disciplinnämnden och önskning på universitet så Samuel 
Kenrick uppdaterat sidan för ärenden har även uppdaterats med länkar till regelverket, fusk och 
plagiat, Rättigheter och skyldigheter.  
 
På USR fick vi se andel söksiffror för hösten 2024, men mycket handlade om samarbetet AcrossEU 
som är ett samarbete med 9 universitet i Europa. Vi fick en genomgång lite om hur arbetet går och 
diskuterade hur universitet skulle se ut om 10 års tid, och vad vi behöver göra för att uppnå det. Ur 
ett studentperspektiv det viktigaste vi kom framtill var att utbildningarna behöver vara flexibla och 
ta i hänsyn att terminer startar olika i olika länder, så ett termins utbyte kanske inte kan göra som 
det ser ut nu. 
 
Om Studenter som behöver betala för att skriva examination på distans, så har jag lyckats skicka 
information till dom som är ansvariga om det, och jag har fått svar att dom kommer börja kolla på 
det efter sommaren. 

Enheten 
Vi har haft ett möte med enheten där jag gick igenom lite vad jag hade tagit upp på senaste Reftec. 
Om genomströmning, Teknikföretagen, och vad vi sa om ändringar vi hade gärna gjort på en 
nationell nivå. 
 
Vi diskuterade också även disciplinnämnden, att det har blivit en stor ökning på Umeå universitet 
och att det är oroväckande. Jag gick igenom lite hur nämnden fungerar, vad som händer, varför, 
samt vart man kan hitta hjälp. 
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I tjänsten, ort och datum som ovan 
Samuel Sahlin 

Utbildningsbevakningsenhetens ordförande 23/24 
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Rapport från arbetsmarknadsenheten 
För perioden 2024-04-06 till 2024-05-27 
 

Allmänt 
Till att börja med så vill jag säga att jag har varit sjukskriven mer eller mindre sedan FUM 7, och 
jobbade därför bara på 50% till och med 7 maj.  
 
Sedan FUM 7 har jag färdigställt ett avtal med Sveriges Ingenjörer gällande mottagningen i höst, det 
enda jag väntar på nu är underskrifter. Sveriges Ingenjörer har också haft en lunchföreläsning om 
CV-skrivande enligt förra årets avtal, då en föreläsning som skulle hållits i höstas blev inställt pga. 
sjukdom. De har också haft montrar uppsatta i MIT-huset enligt avtal. 
 
Energiforsk hade planerat att ha ett lunchmingel i slutet på april, men tyvärr fick detta ställas in pga. 
det var för få anmälda. Dock kommer de som var anmälda bli meddelade om det eventuellt blir ett 
framtida evenemang på universitetet. 
 
Jag har gjort kontaktförsök med Umeå Energi, tyvärr utan framgång. Vi har diskuterat 
sponsringspolicy, och kanske skickar runt det på en remissrunda inför KSS 9. Vi hade en annons i 
Umespexarnas programblad för deras senaste spex. 
 
Innan jag avgår från min post ska jag höra med Academic Work huruvida de vill anordna något 
samarbete inför mottagningen. Jag ska också på Reftec-överlämning tillsammans med resten av 
styrelsen vilket kommer bli både kul och lärorikt! 
 

Enheten 
Det har diskuterats kring att göra om min arbetsbeskrivning, då mycket av det som brukade vara 
mitt arbete har gått över till sektionerna. Förr så har det varit att arb. satt 50% i Uniaden och 50% i 
kårstyrelsen. Detta kan vara en idé att ta tillbaka inför framtiden. 
 
 
I tjänsten, ort och datum som ovan 
Tova Backlund 
Arbetsmarknadsenhetens ordförande 23/24 
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Till fullmäktige den 30 maj 2024 

Kommunikationsenheten 

Perioden 2024-04-05– 2024-05-27 

Allmänt 

Sedan föregående fullmäktige möte har mycket hänt. Jag har lagt till länkar till 
universitetets regelverk gällande fusk, rättigheter, UMU-kort etc. på hemsidan under 
’vanliga frågor’ samt på sidan för studentärenden. Jag har också fixat nästan hela engelska 
versionen av hemsidan. Det som återstår är att fixa sidorna under rubrikerna Student life, 
Origo och Café mitum. En uppdatering har gjorts på studentärende sidan med mer utförlig 
information.  
 
Stora projektet med listan över alla råd och enheter är i stort sett klar. Nu ska listan fyllas i 
och delas med universitetet. Det pågår fortfarande en diskussion kring hur den ska delas 
med universitetet men det har mest med administrationen att göra. 
 
Styrdokument som har ändrats av fullmäktige eller kårstyrelsen senaste året har nu 
uppdaterats och lagts ut på hemsidan. Detta inkluderar stadga, reglemente, valordning, 
delegationsordningen samt mottagningspolicyn. 
 
Jag och Felix Gustafson (Designsektionen) var nere i Kalmar på fullmäktigemöte för 
Sveriges Förenade Studentkårer (SFS). Jag är otroligt nöjd att berätta att det har röstats in 
i SFS verksamhetsplan för kommande år att utreda basårsutbildningar och vad det kan 
finnas för lösningar som är realistiska för deras förordning. Det var ett bra möte med 
mycket bra diskussioner kring både vår motion samt andra motioner. Nästa medlemsmöte 
kommer vara i Kristianstad och nästa SFSFUM kommer vara i Örebro. Om man vill driva 
fler nationella frågor är SFS ett fantastiskt ställe att göra det på. 
 
Ett tystnadspliktsavtal till kvällschefsgruppen och barmästeriet på Origo är redo. 
Tystnadsplikt är något som ändå hålls internt inom båda grupperna men det har kommit 
önskemål från båda grupperna att ha någon form av kontrakt för att framtidssäkra. 
Tanken är då att det blir tydligare att man inte får nämna något kring arbete eller avtal 
som skulle kunna skada Origo eller kårens verksamhet. Den ska skickas till kvällscheferna 
och barmästeriet för att få synpunkter och kommer sedan färdigställas.  
 
Anställningskommittén har haft två digitala möten där vi intervjuade kandidater till 
universitetslektorer i energiteknik, datavetenskap, fysik och elektronmikroskopi. Vi 
intervjuade också en kandidat till professor i maskinteknik. Imorgon den 28e maj ska jag 
på fakultetsnämnd där bland annat ett mastersprogram i bioinformatik ska beslutas kring. 
 
I juni ska jag till Åbo i Finland i en vecka för konferensen Nordtek. Nordtek är ett 
samarbetsnätverk för tekniska universitet i nordiska och baltiska länder. I Nordtek finns 
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det ett studentråd och det är den jag kommer åka för. I nuläget är det lite otydligt vad min 
roll kommer vara exakt men det verkar som en spännande konferens. Mikael Elofsson 
(dekan för TekNat) och Sara Sjöstedt de Luna (prodekan för TekNat) kommer också åka 
dit som jag förstått det. Mitt deltagande betalas av fakulteten och bekostar kåren inget.  
 
I april var det audit av medicinska fakulteten som jag var med i som 
grundutbildningsrepresentant. I auditen hade vi möte med hela kedjan från student till 
dekan och allt däremellan. Det var väldigt lärorikt att få höra hur de balanserar studier, 
undervisning och administration samtidigt som de jobbar på sjukhuset som kliniker. Det 
viktigaste jag tagit med mig från auditen är att man måste ha framtidsblick. Det är väldigt 
ofta som kurser/program bara tittar på här-och-nu perspektivet med alla problem som 
kanske finns nu, men det är inte ofta vi blickar framåt mot vad vi vill att utbildningen ska 
uppnå på flera år.  
 
Idag var jag på möte med hörandeförsamlingen för rekrytering av ny rektor. På det mötet 
gick vi igenom vilka frågor som vi vill att rekryteringskommittén ska ställa till 
kandidaterna. Vi skickade in att vi ville ha tydligare frågor kring ökat studentinflytande. 
 
KO har för några veckor sedan fixat pro versionen av Canva som jag nu har skickat ut till 
kommunikationsenheten om. Förhoppningen är att Canva pro kommer underlätta deras 
arbete.  
 
Av personliga skäl var jag tjänstledig på 50% och arbetade på distans den 09e april till den 
17e april.  
 

Verkställda beslut från fullmäktige 

Inga beslut rörande kommunikationsenheten har gjorts för berörd period. 

Remissvar 

Inga remisser har inkommit för berörd period. 

 
 
I tjänsten, ort och datum som ovan 
 
Samuel Kenrick 
Vice Kårordförande samt Kommunikationsenhetens ordförande 2023/2024 
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Rapport från fullmäktiges presidium 
För perioden 2024-04-08 till 2024-05-27 

 

Allmänt 
Behandlat kallelsen angående FUM 8. Justerat protokollet från FUM 7 tillsammans med justerare.  

 

Beställt mat inför mötet. Förberett handlingarna till FUM 8 genom att, skriva föredragslistan och 

behandla kårstyrelsens rapporter. Behandlat utskicket utav FUM 8 ordinarie handlingar. Utskick 

utav påminnelse gällande rapporter. Dokument behandling för att underlätta för framtida presidium 

vid sökning av information genom att se till att alla dokument följer samma konvention. 

 

Mottagit och behandlat tre förordan, en motion och en diskussionspunkt till FUM 8. 

 
 
 
 
 
 
 
I tjänsten, ort och datum som ovan 
Mats Bennervall  Erik Simonsson 
Fullmäktiges talman 23/24  Vice talman 23/24 
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Rapport från kårhuschefen 
För perioden 2024-01-08 till 2024-05-27 
 

Allmänt 
Terminen som helhet har varit bästa på länge när det kommer till hur mycket Origo har varit öppet 
vi har endast stängt någon enstaka gång på grund av personalbrist, en del av detta är tack vare 
mottagningsgrupperna vilket hjälper under våren.  
Tyvärr är antalet gäster inte riktigt där det skulle behöva vara men detta känns mer som ett 
‘generationellt’ problem som jag tror att man kan lösa med bra mottagningar och förhoppningen 
om ett lite större engagemang från kommande generationer. 
Vi behövde stänga en helg tidigare än planerat då vi var tvungna att flytta fram personalsittningen 
eftersom det tänkta datumet krockade med lite för många i KC-gruppen. 
Allmänt skulle jag säga att arbetsgrupperna befinner sig på en bättre plats, speciellt BGC-gruppen 
som för en gångs skull haft vad som känns som en ordentlig överlämning. Alla arbetsgrupper är inte 
riktigt där man skulle vilja ha de, men de är på bättringsvägen och det finns en vilja att försöka 
rekrytera fler. 
 
Vår blivande kårhuschef har även fått chansen att lära sig med lite mer tid än tidigare och kunnat 
avlasta med kontorsarbete vilket lett till att jag kan ägna mer energi på köket. Målet under 
sommaren blir nu att se över om det är möjligt att renovera och fräscha upp Origo. Planera lite nya 
menyer då de som är har varit med lite för länge och även möjligheten att införa några billigare 
alternativ om man vill ha mer av en ‘fulsittning’. Vi ska även se över lite strukturella grejer som 
arbetsrutinerna. 
 
Nu har jag haft denna tjänst i ungefär 14-15 månader och jag kan säga några saker som är värt att 
lyfta med i framtiden, det är ett krävande arbete som kräver närvaro och det är ett arbete där man 
måste klara av att arbeta en stor del av tiden själv jag tror att den andra punkten är speciellt är viktig 
att poängtera för blivande kårhuschefer. Jag vill även tillägga att om man ska ha kvar en till tjänst på 
Origo så är det kökschef/ansvarig som är den som är värdefull för verksamheten. 
 
I tjänsten, ort och datum som ovan 
Sam Matthews 
Kårhuschef 2023/24 
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Valberedningen, förordan 
 
Valberedningen har valt att förorda Alfred Sörnäs, Sigmasektionen, till posten som 
studerandeledamot i kårstyrelsen för perioden 2024/2025. 
 
 
Valberedningens uppfattning av Alfred Sörnäs är att han är engagerad och har driv. Han är tydlig 
med att uttrycka sina åsikter och har tidigare erfarenhet som tränare i en gymnastikförening där han 
haft en tydlig ledarroll. Alfred har även varit engagerad i mottagningen och varit fösare. Han är 
social och valberedningen tror att han skulle vara ett bra ansikte utåt för NTK i kontakt med andra 
studenter. 
 
 
 
 
 
Fullmäktige föreslås besluta 
 
att efter valberedningens förordan välja Alfred Sörnäs, Sigmasektionen till posten 
studerandeledamot i kårstyrelsen för perioden 2024/2025. 
 
 
 
 
 
I tjänsten, dag och ort som ovan, 
 
Valberedningen 2023/2024 
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Valberedningen, förordan 
 
Valberedningen har valt att förorda Alva Sandberg Dehnisch, CS-sektionen, till posten som 
studerandeledamot i kårstyrelsen för perioden 2024/2025. 
 
 
Alva är en social person som för nuvarande är barlagschef och PR-ansvarig på Origo. Hon är även 
kommunikationsansvarig i CS-sektionen och sitter som ledamot i fullmäktige. Tack vare hennes 
engagemang i NTK är hon insatt i hur kåren fungerar samt uppdraget som studerandeledamot. 
Valberedningen tror att Alvas kunskaper skulle vara värdefulla för kårstyrelsen. 
 
 
 
 
 
Fullmäktige föreslås besluta 
 
att efter valberedningens förordan välja Alva Sandberg Dehnisch, CS-sektionen, till 
posten studerandeledamot i kårstyrelsen för perioden 2024/2025. 
 
 
 
 
 
I tjänsten, dag och ort som ovan, 
 
Valberedningen 2023/2024 
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Valberedningen, förordan 
 
Valberedningen har valt att förorda Emma Strandberg, Ingenjörssektionen, till posten som 
studerandeledamot i kårstyrelsen för perioden 2024/2025. 
 
 
Valberedningen har fått uppfattningen att Emma är en social och engegerad individ. Emma har 
erfarnhet av att samarbeta med andra och är aktiv som sektionsordförande i Ingenjörssektionen 
(InSekt). Dessutom var hon general under mottagningen 2023. Hon är målmedvetenhet och en har 
en ständig strävan av att lära sig mer. Med dessa förmågor anser vi att Emma är en bra kandidat för 
posten.   
 
 
 
 
 
Fullmäktige föreslås besluta 
 
att efter valberedningens förordan välja Emma Strandberg, , Ingenjörssektionen, till 
posten studerandeledamot i kårstyrelsen för perioden 2024/2025. 
 
 
 
 
 
I tjänsten, dag och ort som ovan, 
 
Valberedningen 2023/2024 
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Verksamhetsplan 2024/2025 
 

Inledning 
Detta dokument är en plan för Umeå naturvetar- och teknologkårs (NTK) kärnverksamhet för 
verksamhetsåret 2024/2025. Under verksamhetsåret avser kårstyrelsen och kåren att arbeta 
med intern och extern kommunikation, stärkt representation i programråd och mer synlighet. 
Stort fokus kommer att läggas på effektivisering, prioritering och stadfästande. 
 
Verksamhetsplanen tas fram av kårstyrelsen och godkänns av kårfullmäktige. Det är 
kårstyrelsens uppgift att kontinuerligt arbeta med dessa mål under året. Arbetet med dessa mål 
skall ske utöver de löpande ordinarie arbetsuppgifter som tillfaller styrelsen men bör i så stor 
utsträckning som möjligt genomsyra även dessa. 
 

Kåröverskidande arbete 
Vid universitetet finns tre studentkårer, Umeå studentkår (US), Umeå medicinska studentkår 
(UMS) och Umeå naturvetar- och teknologkår (NTK). Utöver dessa finns även Skogshögskolans 
studentkår (SHS) vid Sveriges lantbruksuniversitet (SLU). Vi är alla överens om att vi är 
starkast tillsammans. Förra verksamhetsåret stärktes samarbetet avsevärt. Nya samarbetsorgan 
inrättades, gemensamma evenemang hölls och kommunikationen var mycket god. 
 
Till 2024/2025 avser kårstyrelsen att fortsätta driva för ett ännu starkare samarbete och se till 
att samarbetet får ordentligt fäste, inte avtar och inte är personberoende för att framtidssäkra 
samarbetet. 
 

Dokumentering 
Kåren är i stort behov av fler tydliga rutindokument och en ordentlig genomgång av kårens 
nuvarande styrdokument för att korrigera felaktigheter, ändra utdaterad information och göra 
dokumenten mer relevanta. Kåren är även i behov av fler mallar för både kårstyrelsen, 
fullmäktige och framför allt sektionernas kontinuerliga arbete. Vidare behöver kåren upprätta 
en rutin för expediering av protokoll, både på kår- och sektionsnivå för att stärka 
kommunicering av val, beslut och synlighet. 
 

Programråd 
Programråden är där studenter kan direkt påverka sin utbildning och på ett tidigt stadie i 
processen belysa problemområden och förbättringar med utvecklingsarbetet. 
Programrådsrepresentation behöver högt fokus under verksamhetsåret. Kåren behöver därför 
ta se över valprocessen till programråden, förtydliga vilka programråd som finns och se över om 
antal studenter i varje programråd kan vara i behov av förändring (i samråd med fakulteten). 
Kåren bör lämpligen finna ett bättre sätt att informera och synliggöra programråden, i 
samarbete med fakulteten och skapa en tydligare expedieringsprocess när val genomförts. 
 

Årshögtiden 
Årshögtiden är kårens högtid och är i behov av att ses över och utvecklas. Bland annat behöver 
planeringen starta tidigare och lämpligen bör den skötas av en dedikerad planeringsgrupp som 
reviderar riktlinjer för inbjudningar, anmälan, tidsplan och genomförande. Gruppen bör 
tillsättas i början av verksamhetsåret. 
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Friskvårdssatsning 
Friska och hälsosamma studenter är bra för universitetet, kåren och studenterna själv. Under 
verksamhetsåret avser kårstyrelsen att stärka samarbetet med IKSU utifrån nytt avtal och 
gemensamma mål. 
 

Studiefrämjande satsning 
I flera år har kårens medlemmar haft möjlighet att äska om medel för sektionsöverskridande 
aktiviteter. Denna möjlighet var egentligen tänkt att bara gälla en kortare period, men har 
fortsatt gälla sedan det infördes. Till detta år anser kårstyrelsen att kåren i stället ska satsa på 
studiefrämjande aktiviteter, exempelvis pluggkvällar och liknande, som stärker kåren och 
sektionernas position i utbildningen. 
 

Sektionsintrodag 
I början av verksamhetsåret avser kårstyrelsen att hålla i en sektionsintrodag för alla 
sektionsstyrelser. Målet med dagen är att ge ett gediget intro till kårens verksamhet, hur 
sektionerna fungerar, vad som förväntas av alla och hur vi kommer samarbeta under 
verksamhetsårets gång. Dagen kommer att inledas med intro från kårstyrelsen, information om 
hur kåren fungerar, vilka mål vi har och hur sektionernas verksamhet ser ut. Efter gemensam 
lunch kommer alla att delas in i sina respektive grupper (enheter, ordföranderåd, etc.). I dessa 
grupper kommer man få ett mer djupgående intro på sitt arbetsområde. Bland annat kommer 
ordförandena att få lära sig hur man håller i ett möte, vad man säger och hur man ska hantera 
handlingar, dokument och mycket mer. 
 

Utbildningsbevakningsenheten 
Under året ska enheten arbeta för att ha fler kontinuerliga möten med enheten där enhetens 
ledamöter involveras mer i kårens centrala utbildningsarbete. Därutöver avser enheten att 
samarbeta med studenter som studerar vid Teknisk-naturvetenskaplig fakultet men inte har 
NTK som huvudkår, exempelvis Hectos som är en av Umeå studentkårs studentföreningar som 
består av lärare. Mer fokus och arbete på kårens studeranderepresentantsutbildning (STURE) 
för att öka förståelsen hos kårens engagerade. På STURE ska även betydligt fler delta och mer 
fokus på den interna strukturen och kårens arbete. Slutligen ska det finnas drop-in tider för att 
träffa utbildningsbevakningsenhetens ordförande för diskussioner kring utbildning och 
studentfall. 
 

Studiesociala enheten 
Studiesociala enhetens ordförande ska återinföra generalsinternat, en helgaktivitet för alla 
mottagningsgeneraler som innehåller workshops, case, föreläsningar och gruppaktiviteter. 
Utöver detta kommer studiesociala enhetens ordförande också att återinföra 
mottagningsgruppen, en rådgivande grupp bestående av före detta generaler och 
huvudphaddrar som är stöd för studiesociala enhetens ordförande i planering och 
genomförande av mottagningsutbildningen samt rådgivande i studentfall kopplade till 
mottagningen. Studiesociala enheten ska även sträva efter fler kontinuerliga enhetsmöten 
under året och fokusera på arbetsmiljö och lika villkor. 
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Arbetsmarknadsenheten 
Under årets gång ska kåren undersöka huruvida rollen som arbetsmarknadsenhetens 
ordförande och arbetsmarknadsenheten kan struktureras om för att bättre reflektera dagens 
läge samt underlätta för samarbeten mellan sektioner. Rollen som arbetsmarknadsenhetens 
ordförande har varit svår att tillsätta senaste åren och är i behov av revidering. Vidare ska 
kontakten med Uniaden stärkas, kårens samägda arbetsmarknadsmässa. 
 

Kommunikationsenheten 
Kommunikationsenheten har varit vilande de senaste åren. Detta år avser kårstyrelsen att 
antingen återuppliva enheten eller föreslå till fullmäktige att ta bort den om det visar sig att den 
inte fyller ett tydligt syfte. 
 

Fullmäktige 
I början av verksamhetsåret avser kåren att stärka det introducerande 
fullmäktigesammanträdet, FUM0. Det ska vara mer ingående på aktuella projekt, 
genomsyrande och förklarande av kårens verksamhet. FUM0 kommer att förläggas tidigt, pågå 
minst en halvdag och vara obligatorisk för fullmäktigeledamöter. Vidare föreslås fullmäktige 
revidera fullmäktiges valberedning och se över hur och vilka som väljs till valberedningen för 
att uppnå en stadig och gedigen valprocess. 
 
 
 
 
 
I tjänsten, ort och datum som ovan, 
 

 

William Nordberg 
Kårordförande 23/24 
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Motion  

Sen anmälan till tentamen som aktiv student 
 
Jag glömde anmäla mig till min tentamen, detta betyder att jag inte får skriva den och det kan ge mig mycket större 
konsekvenser än vad jag kunnat ana. Kursen jag skulle skrivit tentamen i är en spärrkurs till den andra kursen vi 
ska läsa i höst. Får jag inte läsa den kursen får jag inte heller läsa kursen som kommer därefter. Efter samtal med 
SYV konstaterar vi att om jag inte klarar tentamen på uppsamlings tillfället så kommer jag behöva möblera om i 
min utbildning och det kommer bli mycket svårare att kunna åka och studera utomlands. Jag förstår att man inte 
ska glömma att anmäla sig till tentamen men det hade inte skadad med en påminnelse från läraren eller ladok eller 
möjligtvis om man kan anmäla sig sent om man bevisar att man har varit en aktiv student.  
 
Jag upplever det som ett system som hindrar studenter från att fullfölja sin utbildning så effektivt och rättvist som 
möjligt. Att glömma anmäla sig till en tentamen man är helt förbered att skriva och sedan inte kunna på något sätt 
anmäla sig sent till tentamen trots medverkande och godkända praktiska delar.  
 
Min önskan är att det antingen kan införas någon form av obligatoriskautomatisk påminnelse att man måste 
anmäla sig minst 10 arbetsdagar innan en tentamen. Potentiellt att det ska finnas en sen anmälan för studenter som 
är registrerade på kursen eller har klarat praktiska delar som behövs. Ett annat förslag är att man blir direkt 
anmäld på tentamen om man registrerar sig på kursen och man måste i stället avanmäla sig för att inte skriva 
tentamen i den kursen. 
 
 
Fullmäktige föreslås besluta 
 
att  

ge kårstyrelsen i uppdrag att driva frågan om att ha en sen anmälan till tentamen om 
man är registrerad på kursen och är en aktiv student. 
 

att  
ge kårstyrelsen i uppdrag att driva frågan om att ladok ska se till att det kommer minst 
en påminnelse om att anmälan till tentamen stänger en viss tid. 

 
att  

ge kårstyrelsen i uppdrag att driva frågan om att universitetet ska ha överseende med 
sen anmälan om studenten ger bevis på gott deltagande och godkända praktiska 
moment i samma kurs.  

 
 
Umeå, 2024-05-24 
Iris Bernhardsson 
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Diskussion  

Mer uppskattning för kårhusarbetare 
Arbetarna, i synnerhet BGC och KC gruppen, lägger ned mycket tid och arbete på att hålla vårt 
kårhus öppet. Arbetet på Origo är ideellt, men för de grupper som har antagit sig större ansvar 
anser vi att bättre uppskattning bör visas. 
I nuläget bjuder kåren på ”barlagsglädje” för alla arbetare i barlagen, samt ”KC-glädje” för KC-
gruppen. För KC-gruppen känns detta som alldeles för lite tack för de timmarna de lägger ned och 
de bör få bättre uppskattning av kåren. Förslagsvis kan KC-gruppen bjudas på kårens årshögtid. 
Anledning till att vi anser det är en viktig punkt är just därför att de lägger ner mycket tid på arbete 
som gynnar kåren samt att det är brist på kvällschefer och mer uppskattning skulle uppmuntra fler 
till att gå med KC-gruppen. 
Vi vill därför diskutera kring om det är rimligt att erbjuda mer uppskattning till våra mest 
engagerade kårhusarbetare och vad, i sådana fall, anses passande att ge i gengäld. 
 
 
Umeå, 2024-05-16 
Olov Andersson 
F-sektionen ledamot 
 
Umeå, 2024-05-16 
Karl Ödman 
F-sektionen medlem 
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                        		eSigning opened by Ester Olofsson (email: ester.a.olofsson@gmail.com, signeeId: 6670522668c3fc02140072ee)


                        
                        		2024-06-17T15:19:25.688Z


                    


                    
                        		EVIDENCE_EVENT_SIGNED_BANKID


                        		Documents signed with BankID by Ester Olofsson (email: ester.a.olofsson@gmail.com, signeeId: 6670522668c3fc02140072ee)


                                

                                signEvidenceData:


                                {
  "bankIdIssuedDate": "2023-05-18T00:00:00+00:00",
  "deviceInfo": {
    "ip": "79.99.7.121",
    "uhi": "l58frzcnW8NsFP+j4BGRyOUx+sY="
  },
  "ocspResponse": "",
  "orderRef": "68023d4b-717d-40c3-ac2f-d1627869ff75",
  "signature": "",
  "stepUpInfo": {},
  "userInfo": {
    "givenName": "ESTER",
    "ipAddress": "79.99.7.121",
    "name": "ESTER OLOFSSON",
    "surname": "OLOFSSON"
  }
}


                        
                        		2024-06-17T15:19:49.769Z


                    


                    
                        		EVIDENCE_EVENT_OPEN


                        		eSigning opened by Mats Bennervall (email: matsbennervall@gmail.com, signeeId: 6670526068c3fc0214007334)


                        
                        		2024-06-17T16:58:49.807Z


                    


                    
                        		EVIDENCE_EVENT_SIGNED_BANKID


                        		Documents signed with BankID by Mats Bennervall (email: matsbennervall@gmail.com, signeeId: 6670526068c3fc0214007334)


                                

                                signEvidenceData:


                                {
  "bankIdIssuedDate": "2022-12-24T00:00:00+00:00",
  "deviceInfo": {
    "ip": "94.255.142.187",
    "uhi": "r19NVSNtZ9Nz3IJ3ZnDoAED4wFM="
  },
  "ocspResponse": "",
  "orderRef": "9070305b-e6e9-4141-a30e-0f4f4ed8c367",
  "signature": "",
  "stepUpInfo": {},
  "userInfo": {
    "givenName": "MATS",
    "ipAddress": "94.255.142.187",
    "name": "MATS BENNERVALL",
    "surname": "BENNERVALL"
  }
}


                        
                        		2024-06-17T16:59:36.960Z


                    


                    
                        		EVIDENCE_EVENT_OPEN


                        		eSigning opened by Emil Andersson (email: aemilnr3@gmail.com, signeeId: 6670524568c3fc0214007318)


                        
                        		2024-06-17T18:37:14.360Z


                    


                    
                        		EVIDENCE_EVENT_SIGNED_BANKID


                        		Documents signed with BankID by Mats Gustaf Emil Andersson (email: aemilnr3@gmail.com, signeeId: 6670524568c3fc0214007318)


                                

                                signEvidenceData:


                                {
  "bankIdIssuedDate": "2022-10-18T00:00:00+00:00",
  "deviceInfo": {
    "ip": "134.65.167.210",
    "uhi": "bpbHJL6Cf+UmMEFjVBodlCrcvYg="
  },
  "ocspResponse": "",
  "orderRef": "36619b5d-02f9-4eca-8916-5d28a0b4151a",
  "signature": "",
  "stepUpInfo": {},
  "userInfo": {
    "givenName": "Mats Gustaf Emil",
    "ipAddress": "134.65.167.210",
    "name": "Mats Gustaf Emil Andersson",
    "surname": "Andersson"
  }
}


                        
                        		2024-06-17T18:37:56.398Z


                    


                    
                        		EVIDENCE_EVENT_SEALED


                        		Documents sealed by Resly


                        
                        		2024-06-17T18:37:57.271Z


                    


            
        


    




 


Protokoll 
Bilaga fumF23-8.7 


2024-05-30 
Sid 1(10) 


 
 


 
 


Umeå naturvetar- och teknologkår 
 
Utdragsbestyrkande Justeringspersonernas sign. 


 
  .........................................................................................................................  


Fullmäktigesammanträde 8 23/24 
Datum: 2024-05-30 
Tid: 17.15 
Lokal: Kårhuset Origo 


F23-8  Formalia   


F23-8.1 Mötets öppnande 


Talman Mats Bennervall förklarar mötet öppnat 17:18 
  
F23-8.2 Avstängning av mobiltelefoner 
 
F23-8.3 Justering av röstlängd 


Fullmäktige finner mötet behörigt med 13 ledamöter närvarande 
 
F23-8.4 Val av mötesordförande 


Fullmäktige väljer talman Mats Bennervall till mötesordförande 
 
F23-8.5 Val av mötessekreterare 


Fullmäktige väljer vice talman Erik Simonsson till mötessekreterare 
 
F23-8.6 Mötets behöriga utlysande 


Fullmäktige finner mötet behörigt utlyst 
 
F23-8.7 Godkännande av föredragningslista 


Fullmäktige godkänner föredragningslistan. 
 


F23-8.8 Val av två justerare samt justeringsdatum 


Fullmäktige väljer Emil Andersson, Sigma-sektionen, samt Ester Olofsson, CS-sektionen, 
till justerare. 
Justeringsdatum sätts till den 14 juni 2024. 


 
F23-8.9 Adjungeringar 


Inga adjungeringar 
 
 


M23-8 MEDDELANDEN   
M23-8.1 Beslutsuppföljning 


Bilaga fumM23-8.1 
  


Läggs till handlingarna 







 


Protokoll 
Bilaga fumF23-8.7 


2024-05-30 
Sid 2(10) 


 
 


 
 


Umeå naturvetar- och teknologkår 
 
Utdragsbestyrkande Justeringspersonernas sign. 


 
  .........................................................................................................................  


  
M23-8.2 Rapport från kårstyrelsen  


 Bilaga fumM23-8.2 
 
 KS informerar att: 


Det undersöks om det är möjligt att ha påminnelser för att anmäla sig till tentor. 
KO Träffade Sveriges Utbildningsminister och hade en bra diskussion. 
 


Läggs till handlingarna 
 


M23-8.3 Rapport från enheterna 
 Bilaga fumM23-8.3a-d  
 
 KS informerar att: 


 Det finns en önskan om att skapa ett master-program inom ämnet informatik. 
 Lärarstudenter har haft klagomål om pedagogiken på kursen som går under NTK. 
 AEO skall hålla ett möte som givit kåren ett samarbete inför nästa termin. 
 VKO har hållit på en del med kårens hemsida. 
 VKO ska till Åbo för ett nordiskt samarbete. 
 


Läggs till handlingarna 
 
 
M23-8.4 Rapport från Fullmäktiges Presidium 


 Bilaga fumM23-8.4 
 


Läggs till handlingarna 
 
M23-8.5 Rapport från övrig verksamhet 


Bilaga fumM23-8.5 
 


Läggs till handlingarna 
 
 
M23-8.6 Meddelanden från övriga råd och enheter 
  
M23-8.7 Övriga meddelanden 
 
M23-8.8 Remisser 
 Bilaga fumM23-8.8 
 


Läggs till handlingarna 
 
M23-8.9 Interpellationer och enkla frågor 







 


Protokoll 
Bilaga fumF23-8.7 


2024-05-30 
Sid 3(10) 


 
 


 
 


Umeå naturvetar- och teknologkår 
 
Utdragsbestyrkande Justeringspersonernas sign. 


 
  .........................................................................................................................  


V23-8 Val 


V23-8.1 Val av Vice Kårordförande 2024/2025 
 


Fullmäktige bordlägger valpunkten. 
 
V23-8.2 Val av Studiesociala enhetens ordförande 2024/2025 
 


 Fullmäktige bordlägger valpunkten. 
 


William Nordberg, Kårordförande, yrkar för 
att välja Viktor Göthesson till mottagningssamordnare 2024 för perioden 
2024-08-01 till 2024-09-30 på 20% av heltidsarvode för att samordna mottagningen 
med studiesociala enhetens ordförandes beslutsrätt. 
 
Yrkandet läggs till handlingarna 
 
Fullmäktige beslutar  
att  välja Viktor Göthesson till mottagningssamordnare 2024 för perioden 
2024-08-01 till 2024-09-30 på 20% av heltidsarvode för att samordna mottagningen 
med studiesociala enhetens ordförandes beslutsrätt. 


 
V23-8.3 Val av Arbetsmarknadsenhetens ordförande 2024/2025 
 


Fullmäktige bordlägger valpunkten. 
 
V23-8.4 Val av Studerandeledamot 2024/2025 
 Bilaga fumV23-8.4a-c 
 Föredragare: Fullmäktiges valberedning 
 


Fullmäktige beslutar  
att  välja Emma Strandberg, Ingenjörssektionen till studerandeledamot 
2024/2025. 
att  välja Alfred Sörnäs, Sigma-sektionen till studerandeledamot 2024/2025. 
att  välja Alva Sandberg Dehnisch, CS-sektionen till studerandeledamot 
2024/2025. 


 
V23-8.5 Val av Vice Talman 2024/2025 
 


Fullmäktige bordlägger valpunkten. 
 
V23-8.6 Val av Internrevisor 2024/2025 







 


Protokoll 
Bilaga fumF23-8.7 


2024-05-30 
Sid 4(10) 


 
 


 
 


Umeå naturvetar- och teknologkår 
 
Utdragsbestyrkande Justeringspersonernas sign. 


 
  .........................................................................................................................  


 


Fullmäktige bordlägger valpunkten. 
 
V23-8.7 Val av Supplerande Internrevisor 2024/2025 
 


Fullmäktige bordlägger valpunkten. 
 
 
V23-8.8 Val av firmatecknare 2024/2025 
 Bilaga fumV23-8.8 
 Föredragare: Kårstyrelsen 
 


Fullmäktige beslutar  
att  välja William Nordberg, kårordförande 24/25, David Olsson, 
utbildningsbevakningsenhetens ordförande 24/25, och Elisabeth Rönnberg, kårens 
ekonomiskt ansvarige, till kårens firmatecknare under verksamhetsåret 2024/2025. 


 
V23-8.9 Val av representant till universitetsstyrelsen 2024/2025 
 Bilaga fumV23-8.9 
 Föredragare: Fullmäktiges valberedning 
 


Fullmäktige beslutar  
 att  välja William Nordberg, kårordförande 24/25, till representant till 


universitetsstyrelsen 2024/2025. 
 
V23-8.10 Val av representant till disciplinnämnden 2024/2025 
 Bilaga fumV23-8.10 
 Föredragare: Fullmäktiges valberedning 
 


Fullmäktige beslutar  
 att  välja David Olsson, utbildningsbevakningsenhetens ordförande 24/25, till 


representant till disciplinnämnden 2024/2025. 
 
V23-8.11 Val av representant till utbildningsstrategiska rådet (USR) 2024/2025 
 Bilaga fumV23-8.11 
 Föredragare: Fullmäktiges valberedning 
 


Fullmäktige beslutar  
 att  välja David Olsson, utbildningsbevakningsenhetens ordförande 24/25, till 


representant till utbildningsstrategiska rådet (USR) 2024/2025. 
 
 







 


Protokoll 
Bilaga fumF23-8.7 


2024-05-30 
Sid 5(10) 


 
 


 
 


Umeå naturvetar- och teknologkår 
 
Utdragsbestyrkande Justeringspersonernas sign. 


 
  .........................................................................................................................  


V23-8.12 Val av representant till fakultetsnämnden 2024/2025 
 Bilaga fumV23-8.12a 
 Föredragare: Fullmäktiges valberedning 
 Bilaga fumV23-8.12b 
 Föredragare: Kårstyrelsen 
 


Matilda Munter, CS-sektionen, yrkar för 
att välja William Nordberg, Samuel Kenrick och Arvid Horned till 
ordinarie representanter, samt att välja Andreas Granath och Olov Andersson till 
supplerande representanter till fakultetsnämnden 2024/2025 
 
Yrkandet läggs till handlingarna 
 
Fullmäktige beslutar  
att  välja William Nordberg, Samuel Kenrick och Arvid Horned till 
ordinarie representanter, samt att välja Andreas Granath och Olov Andersson till 
supplerande representanter till fakultetsnämnden 2024/2025. 
 


V23-8.13 Val av representant till utbildningskommittén 2024/2025 
 Bilaga fumV23-8.13 
 Föredragare: Fullmäktiges valberedning 
 


Matilda Munter, CS-sektionen, yrkar för 
att välja David Olsson, Oliver Razpotnik och Samuel Sahlin till ordinarie 
representanter, samt att välja Henrik Wahlström och Ester Olofsson till supplerande 
representanter till utbildningskommittén 2024/2025. 
 
Yrkandet läggs till handlingarna 
 
Fullmäktige beslutar  
att  välja David Olsson, Oliver Razpotnik och Samuel Sahlin till ordinarie 
representanter, samt att välja Henrik Wahlström och Ester Olofsson till supplerande 
representanter till utbildningskommittén 2024/2025. 
 


V23-8.14 Val av representant till anställningskommittén 2024/2025 
 Bilaga fumV23-8.14 
 Föredragare: Fullmäktiges valberedning 
 


 
 







 


Protokoll 
Bilaga fumF23-8.7 


2024-05-30 
Sid 6(10) 


 
 


 
 


Umeå naturvetar- och teknologkår 
 
Utdragsbestyrkande Justeringspersonernas sign. 


 
  .........................................................................................................................  


Fullmäktige beslutar  
att  välja David Olsson till ordinarie representant och William Nordberg till 
supplerande representant till anställningskommittén 2024/2025. 
 


V23-8.15 Val av representant till delegater till SFS 2024/2025 
 


Fullmäktige beslutar 
att  öppna upp för nomineringar på plats 
 
Nomineringar: Samuel Kenrick, vice kårordförande, Alfred Sörnäs, Sigma-sektionen, 
Alva Sandberg Dehnisch, CS-sektionen och Henrik Wahlström, F-sektioen. 
 
Fullmäktige beslutar 
att  välja Samuel Kenrick, Alfred Sörnäs, Alva Sandberg Dehnisch och 
Henrik Wahlström till delegater till SFS 2024/2025. 
 


 


B23-8  Beslut  
B23-8.1 Revisionsberättelser samt verksamhetsberättelse för verksamhetsåret 


2022/2023 
Bilaga fumB23-8.1a-c 


 


Fullmäktige beslutar  
att  i enlighet med den auktoriserade revisionsberättelsen samt den interna 
bevilja ansvarsfrihet för styrelseledamöterna i kårstyrelsen under verksamhetsåret 
2022/2023. 


 
B23-8.2 Verksamhetsplan 2024/2025 


Bilaga fumB23-8.2 
 


Kårstyrelsen uppmanar att skicka in förslag för tillägg till verksamhetsplanen om idéer 
dyker upp. 


 


Läggs till handlingarna 
 


B23-8.3 Preliminär ekonomisk ram 2024/2025 
Bilaga fumB23-8.3 
 


Läggs till handlingarna 
 







 


Protokoll 
Bilaga fumF23-8.7 


2024-05-30 
Sid 7(10) 


 
 


 
 


Umeå naturvetar- och teknologkår 
 
Utdragsbestyrkande Justeringspersonernas sign. 


 
  .........................................................................................................................  


B23-8.4 Fastställande av medlemsavgift 2024/2025 
Bilaga fumB23-8.4 


 
Fullmäktige beslutar 
att  fastställa avgiften 24/25 för helårsmedlemskap till 430 kr per år 
 
samt 
 
att  fastställa avgiften 24/25 för terminsmedlemskap till 280 kr per år 
 
samt 
 
att  fastställa avgiften 24/25 för begränsat helårsmedlemskap till 200 kr per 
år 
 
samt 
 
att  fastställa avgiften 24/25 för begränsat terminsmedlemskap till 120 kr per 
år 
 
samt 
 
att  fastställa sektionsavgiften 24/25 till 30 kr per medlem 
 


B23-8.5 Fastställande av arvodesbelopp 2024/2025 
Bilaga fumB23-8.5 


 


Fullmäktige beslutar 
att  fastställa månadsarvodet för de heltidsarvoderade 2024/2025 till 20 055 
kronor (35 % av prisbasbeloppet vid kalenderårets början) per person och månad 
 
samt 
 
att  fastställa terminsarvode för fullmäktiges presidium 2024/2025 till 5 730 
kronor (10 % av prisbasbeloppet vid kalenderårets början) per person och termin 
 
samt 
 
att  fastställa terminsarvode för kårstyrelsens studerandeledamot 2024/2025 
till 5 730 kronor (10 % av prisbasbeloppet vid kalenderårets början) per person och termin 







 


Protokoll 
Bilaga fumF23-8.7 


2024-05-30 
Sid 8(10) 


 
 


 
 


Umeå naturvetar- och teknologkår 
 
Utdragsbestyrkande Justeringspersonernas sign. 


 
  .........................................................................................................................  


 
B23-8.6 Fastställande av valförrättning 2024/2025 


Bilaga fumB23-8.6a-b 
 


Fullmäktige beslutar 
att  godkänna resultatet av valförrättningen enligt tabell i bilaga  
fumB23-8.6a. 
 
samt 
 
att  resultat av kompletterande valförrättning får fastställas av fullmäktiges 
presidium före höstsammanträdet 2024/2025. 
 


B23-8.7 Sen anmälan till tentamen som aktiv student 
Bilaga fumB23-8.7 
Föredragare: Iris Bernhardsson, Sigma-sektionen 
 
 


Fullmäktige föreslås besluta 
 
att ge kårstyrelsen i uppdrag att driva frågan om att ha en sen anmälan till 
tentamen om man är registrerad på kursen och är en aktiv student 
 
att ge kårstyrelsen i uppdrag att driva frågan om att ladok ska se till att det 
kommer minst en påminnelse om att anmälan till tentamen stänger en viss tid 
 
att ge kårstyrelsen i uppdrag att driva frågan om att universitetet ska ha 
överseende med sen anmälan om studenten ger bevis på gott deltagande och godkända 
praktiska moment i samma kurs 
 
Henrik Wahlström, F-sektionen, yrkar för 
att skriva om den första att-satsen till följande: ”ge kårstyrelsen i uppdrag att 
driva frågan om att ha en sen anmälan till tentamen om man är registrerad på kursen” 
 
Yrkandet läggs till handlingarna 
 
KS påtalar att det talas om att det skall ges notiser för anmälning till tentor i Ladok. 
Flera ledamöter påpekar att det finns flera potentiella lösningar på problemet som 
bilagan beskriver. 


 







 


Protokoll 
Bilaga fumF23-8.7 


2024-05-30 
Sid 9(10) 


 
 


 
 


Umeå naturvetar- och teknologkår 
 
Utdragsbestyrkande Justeringspersonernas sign. 


 
  .........................................................................................................................  


Fullmäktige beslutar 
att  ge kårstyrelsen i uppdrag att driva frågan om att ha en sen anmälan till 
tentamen om man är registrerad på kursen 
 
att  ge kårstyrelsen i uppdrag att driva frågan om att ladok ska se till att det 
kommer minst en påminnelse om att anmälan till tentamen stänger en viss tid 
 


D23-8  Diskussion  


D23-8.1 Mer uppskattning för kårhusarbetare 
 Bilaga fumD23-8.1 
 Föredragare: Olle Andersson, F-sektionen 


 
En idé som tas upp är att låta Origos kvällschefer bli inbjudna till årshögtiden, men 
eftersom att en kvällschef kommer att behöva jobba under passet så anses det inte 
vara en optimal idé. 
 
Det tas även upp att kvällschefer kanske skulle kunna få ekonomisk ersättning, men 
det är oklart om den möjligheten finns. Ledamot som är kvällschef på Origo 
meddelar att kvällschefsgruppen historiskt varit emot att ta ekonomisk ersättning. 
 
Ledamot anser att det borde gå att lösa vilken kvällschef som skulle behöva jobba på 
årshögtiden om resterande kvällschefer är gäster. En idé som tas upp är att låta 
kvällschefen med minst antal arbetade timmar ta passet. En annan idé som tas upp är 
att ge kvällschefsgruppen 2 platser som går till de med flest arbetade timmar. 
 
Ledamot anser att om begränsat antal platser skall ges till kvällschefsgruppen så 
kanske även barlagschefer och mästerier borde blir inbjudna med visst många platser 
också. En annan ledamot är emot denna idé och anser att kvällschefer och 
barlagschefer ej är jämförbara med övriga mästerier. 
 
Ledamot anser att det första steget som borde tas i denna diskussion är att reda ut vad 
som faktiskt är möjligt att göra. En annan ledamot håller med om att det skulle 
behövas mer underlag för diskussionen. 
 
Ledamot anser att något av det bästa som går att göra för kårhusets arbetare är att 
underlätta deras arbetar genom att komma med bättre information tidigare, och andra 
små saker som underlättar för arbetarna. 
 


Gabriel Papaztchev, Ingenjörssektionen, justeras ut 21:59 


 
 







 


Protokoll 
Bilaga fumF23-8.7 


2024-05-30 
Sid 10(10) 


 
 


 
 


Umeå naturvetar- och teknologkår 
 
Utdragsbestyrkande Justeringspersonernas sign. 


 
  .........................................................................................................................  


A23-8  Avslutande formalia  
A23-7.1 Övriga frågor 
 


Inspektor påpekar att fullmäktige har högsta ansvar och inte kan skjuta detta ansvaret 
på andra. Att det till exempel inte väljs in personer till kårstyrelsen är fullmäktiges 
ansvar, och att det ej faller på fullmäktiges valberedning. 
 
Inspektor anser att fullmäktiges ledamöter bör vara mycket mer väl förberedda inför 
fullmäktiges sammanträdanden så att diskussionerna flyter på bättre, samt att tänka på 
vad som är relevant för punken som fullmäktige behandlar för stunden. 
 
Ledamot önskar att FUM0 skall vara mycket mer välbildande och utvecklat för nästa 
års ledamöter. 


 
A23-7.2 Mötets högtidliga avslutande 
 


Talman förklarar mötet avslutat 22:18 


  
 
 
 
I tjänsten, ort och datum som ovan 
 
Mats Bennervall Erik Simonsson 
Talman 2023/2024 Vice talman 2023/2024 


 







 


Beslutsuppföljning 
Bilaga fumM23-8.1 
Umeå, 2024-05-27 


Sid 1(3) 


 


 
 


Umeå naturvetar- och teknologkår POSTADRESS TELEFON  E-POST 
 Johan Bures väg 11 070-606 68 74  ntk@ntkumea.se 
 907 36 Umeå   
  BESÖKSADRESS  HEMSIDA 
  Johan Bures väg 11  www.ntkumea.se 
  Universum 
  Umeå Universitet 


Förteckning över fattade beslut 2023/2024  
Datum Beslut Beslutsinstans Ansvarig Status 


2023-09-27 Bordlägga val av arbetsmarknadsenheten ord-
förande 2023/2024 


FUM FUM Genomförd 


2023-09-27 Bordlägga val av vice talman 2023/2024 FUM FUM Genomförd 


2023-09-27 Bordlägga val av studerandeledamot 
2023/2024 


FUM FUM Genomförd 


2023-09-27 Bordlägga ärendet ekonomisk ram 23/24 till 
nästa fullmäktigesammanträde 


FUM FUM Genomförd 


2023-09-27 Att ge kårstyrelsen i uppdrag att välja och arvo-
dera en kökschef på 50% för perioden 2023-10-
01 till 2023-12-31 samt utforma förslag på ar-
betsbeskrivning. 


FUM FUM Genomförd 


2023-11-01 Att välja Tova Backlund till arbetsmarknadsen-
hetens ordförande 2023/2024 


FUM FUM Genomförd 


2023-11-01 Att välja Erik Simonsson till Vice talman 
2023/2024 


FUM FUM  Genomförd 


2023-11-01 Bordlägga val av studerandeledamot 
2023/2024 


FUM FUM Genomförd 


2023-11-01 Bordlägga valet av Internrevisor 2023/2024 FUM FUM  Genomförd 


2023-11-01 Att ge kårstyrelsen direktiven att utforma en 
detaljbudget syftande till att den medlemsfinan-
sierade verksamhetens resultat för verksam-
hetsåret 23/24 totalt, samt per objekt, ska re-
sultera inom de intervall som presenteras i ta-
bell ekonomisk ram enligt bilaga 


FUM KSS Genomförd 


2023-11-04 Entledigande av Utbildningskommittén FUMP FUMP  Genomförd 


2023-12-06 Att välja Tova Backlund till utbildningskom-
mittén 2023/2024 


FUM FUM Genomförd 


2023-12-06 


 


Att justera månadsarvodet till 20 055 kr (35% 
av prisbasbeloppet 2024) 


FUM 


 


FUM 


 


Genomförd 


 







 


Beslutsuppföljning 
Bilaga fumM23-8.1 
Umeå, 2024-05-27 


Sid 2(3) 


 


 
 


Umeå naturvetar- och teknologkår POSTADRESS TELEFON  E-POST 
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2023-12-06 


 


Att justera terminsarvodet till 5 730 kr (10% av 
prisbasbeloppet 2024) 


FUM 


 


FUM 


 


Genomförd 


 


2023-12-06 


 


Att ge kårstyrelsen i uppgift att hitta och välja 
en kökschef till Kårhuset Origo för perioden 
2024-01-01 till och med 2024-06-30 med 50% 
månadsarvode 


FUM 


 


KSS Genomförd 


 


2024-01-24 


 


Att bordlägga valet av studerandeledamot 
2023/2024 


FUM FUM Genomförd 


2024-01-24 


 


Att bordlägga valet av internrevisor 2023/2024 FUM FUM Genomförd 


2024-01-24 


 


Att utse Catarina Gammelgård till hedersmed-
lem i NTK. 


FUM FUM Genomförd 


2024-02-14 Entledigande utav FUM-ledamot, FUMP FUMP Genomförd 


2024-02-15 Att bordlägga valet av studerandeledamot 
2023/2024, 


FUM FUM Genomförd 


2024-02-15 Att bordlägga valet av internrevisor 2023/2024, FUM FUM Genomförd 


2024-02-15 Att bordlägga valet av supplerande internrevi-
sor 2023/2024, 


FUM FUM Genomförd 


2024-03-13 Att välja William Nordberg till Kårordförande 
2024/2025, 


FUM FUM Genomförd 


2024-03-13 


 


Att välja Samuel Kenrick till Talman 
2024/2025 


FUM FUM Genomförd 


2024-04-10 Att välja David Olsson till Utbildningsbevak-
ningsenhetens ordförande 2024/2025 


FUM FUM Genomförd 


2024-04-10 Att välja Felix Gustafsson till Internrevisor 
2023/2024 


FUM FUM Genomförd 


2024-04-10 Att fram till 2024-12-31 delegera val av repre-
sentanter på program- och institutionsnivå till 
sektionsstyrelserna och sektionernas stormö-
ten. 


FUM FUM Genomförd 


2024-04-10 Att representanter till programråden inte kräver 
kårmedlemskap 


FUM FUM Genomförd 
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Gulmarkering - Nya beslut 


Förkortningar 


AEO – Arbetsmarknadsenhetens ordförande 


DH – Doktorandombud 


FUM - Fullmäktigesammanträde 


FUMP – Fullmäktiges presidium 


KO – Kårordförande 


KSS - Kårstyrelsesammanträde 


PB - Presidiebeslut 


SEO – Studiesociala enhetens ordförande 


UE – Utbildningsbevakningsenheten 


UEO – Utbildningsbevakningsenhetens ordförande 


VKO – Vice kårordförande  
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Rapport från studiesociala enheten 
För perioden 2024-04-06 till 2024-05-24 
 


Då har vi nått FUM 8 och med det min sista FUM-rapport. Jag tänker ta tillfället i akt och tacka för 
mitt år i kårstyrelsen. Originellt sätt var detta en lång radda om allt jag lärt mig och alla jag vill tacka 
men jag bestämde mig att korta ner det och i stället lämna er med ett citat som gått oss studiesociala 
i arv från urminnes tider ”Kom igen, det blir kul!” 


Mottagningen 
Efter vad som kan kännas som 5 år är mottagningsutbildningen äntligen utförd och de ansvariga 
har fått gått på det sista passet med focus på första hjälpen lätt av en föreläser från Institutionen för 
omvårdnad. Det är tråkigt att universitetet inte tillsätter nog med pengar för att USAM ska kunna 
hålla en HLR-utbildning men jag har börjat titta på att NTK står för en sådan utbildning 
tillsammans med UMS nästa år ifall inte USAM skulle lösa det.  
Alla mottagningsgrupper har nästan skickat in sina scheman jag är och jagar ett par som fortfarande 
inte har gjort det. Men förhoppningen är att ha schemana uppe på NTK webben innan terminen är 
slut. 
Jag vart inbjuden via USAM till Uppsalas mottagningsutbildning. Det var ett tillfälle för mig att se 
skillnader och likheter mellan hur vi förbereder våra mottagningsansvariga. Dom hade mycket bra 
som vi kan lära oss av men även saker som vi i Umeå gör bättre det var ett väldigt intressant utbyte 
dock var det mycket information om hur man arbetar tillsammans med nationerna vilket såklart inte 
är superrelevant för oss.  
Jag har även på initiativ från Origos BGCer utvärderat hur origos roll i mottagningsutbildning ser ut 
idag och vad vi har att utveckla till nästa år. Genom att tex bjuda in BGC och KC till 
mottagningsutbildningen tillsammans med KHC. 
Lärarna i basfärdigheter i algebra har även träffats med Olow Sande och haft ett intromöte. 


Valborg på Campus 
Efter två tredjedelar av ett år värt av planering många övertidstimmar och fyra dagar av 16 timmars 
arbete blev valborg på campus en dundersuccé! Jag tillsammans med resten av projektgruppen är så 
himla stolta över resultatet och hoppas att det kommer ett gäng taggade personer nästa termin som 
vill ta över facklan och göra VPC till den fantastiska traditionen den nu blivit. Jag hoppas såklart 
otroligt mycket på att  


Möten 
Om ni läst mina tidigare FUM-rapporter vet ni att universitetet under våren har ändrat på sina 
regler kring hur de arbetar med arbetsmiljö- och livsvillkorfrågor. Jag har fått den otroliga 
möjligheten att sita med och utforma hur universitetets ALV-råd ska se ut. Här jobbar vi otroligt 
nära med mina fantastiska kollegor på UMS och US och vi hoppas på att dessa möten ska bli forum 
som sätter studenternas arbetsmiljö- och livsvillkor i centrum. 
MIT, TEKNIK och NATUR har även fått en ny områdeschef som har förvandlat det tidigare 
ganska intetsägande husråden till något där man faktiskt kan få igenom förändringar. Detta är en 
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otroligt positiv förändring och jag hoppas att nästkommande kårstyrelse tar vara på den 
möjligheten. 


Övrig verksamhet 
Till nästa år i avsaknad på en studiesocial att ta över efter mig (om inte någon av er tänker golv 
nominera er peppar peppar) så kommer jag sita som mottagningsansvarig likt vad som tidigare gjort 
då studiesocial saknades. Jag kommer då ta tillbaka NTK’s mottagningsgrupp för att hjälpa mig med 
arbetet och jag har redan frågat ett par personer som jag tror skulle passa bra.  
Årshögtiden har också hänt. Det var ett par strul med inbjudningar och osäkerhet om folk som 
skulle vara inbjudna blivit det. Men om man bortser från det så var det en storsuccé Camilla och jag 
är väldigt glada hur själva banketten gick till och vi hoppas på att kunna utveckla och göra den ännu 
bättre till nästa år. 
 
 
 
 
I tjänsten, ort och datum som ovan för sista gången 
Victor Göthesson 
Studiesociala enhetens ordförande 23/24 
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Rapport från Utbildningsbevakningsenheten 
För perioden 2024-03-13 till 2024-04-17 


 


Allmänt 
I arbetet med att öka genomströmning på Teknat, så har jag haft diskussion med lärarstudenter som 
studerar hos oss (matte, fysik, biologi och kemi). Det var en mycket bra diskussion av många 
anledningar. En av anledningarna var för mig att få ett perspektiv från studenter som inte är ”våra” 
men pluggar hos oss. Andra anledningen är lärarstudenter kan kritisera våra kurser ur ett 
pedagogiskt perspektiv. Jag fick lite av en bekräftelse om min uppfattning av utbildning, men även 
att jag borde tänka om vissa saker. 
Efter den här diskussionen med studenterna, märkte jag att det finns en lucka i 
representationsarbetet sektionerna gör och att det skulle vara en stor fördel i utvecklingen av 
kvaliteten på kurser.  
Jag har påbörjat litegrann en dialog med studentföreningen Hectos(under US) för lärarstudenter, 
om vem dom ska vända sig till för olika problem dom har. Hectos och US är positivt om dessa 
studenter kan använda sig av våra sektioner i vissa fall. Men ett möte där vi diskuterar om när och 
hur det ska göras behövs. 
 
Eftersom det har ökat antal ärenden i disciplinnämnden och önskning på universitet så Samuel 
Kenrick uppdaterat sidan för ärenden har även uppdaterats med länkar till regelverket, fusk och 
plagiat, Rättigheter och skyldigheter.  
 
På USR fick vi se andel söksiffror för hösten 2024, men mycket handlade om samarbetet AcrossEU 
som är ett samarbete med 9 universitet i Europa. Vi fick en genomgång lite om hur arbetet går och 
diskuterade hur universitet skulle se ut om 10 års tid, och vad vi behöver göra för att uppnå det. Ur 
ett studentperspektiv det viktigaste vi kom framtill var att utbildningarna behöver vara flexibla och 
ta i hänsyn att terminer startar olika i olika länder, så ett termins utbyte kanske inte kan göra som 
det ser ut nu. 
 
Om Studenter som behöver betala för att skriva examination på distans, så har jag lyckats skicka 
information till dom som är ansvariga om det, och jag har fått svar att dom kommer börja kolla på 
det efter sommaren. 


Enheten 
Vi har haft ett möte med enheten där jag gick igenom lite vad jag hade tagit upp på senaste Reftec. 
Om genomströmning, Teknikföretagen, och vad vi sa om ändringar vi hade gärna gjort på en 
nationell nivå. 
 
Vi diskuterade också även disciplinnämnden, att det har blivit en stor ökning på Umeå universitet 
och att det är oroväckande. Jag gick igenom lite hur nämnden fungerar, vad som händer, varför, 
samt vart man kan hitta hjälp. 
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I tjänsten, ort och datum som ovan 
Samuel Sahlin 


Utbildningsbevakningsenhetens ordförande 23/24 
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Rapport från arbetsmarknadsenheten 
För perioden 2024-04-06 till 2024-05-27 
 


Allmänt 
Till att börja med så vill jag säga att jag har varit sjukskriven mer eller mindre sedan FUM 7, och 
jobbade därför bara på 50% till och med 7 maj.  
 
Sedan FUM 7 har jag färdigställt ett avtal med Sveriges Ingenjörer gällande mottagningen i höst, det 
enda jag väntar på nu är underskrifter. Sveriges Ingenjörer har också haft en lunchföreläsning om 
CV-skrivande enligt förra årets avtal, då en föreläsning som skulle hållits i höstas blev inställt pga. 
sjukdom. De har också haft montrar uppsatta i MIT-huset enligt avtal. 
 
Energiforsk hade planerat att ha ett lunchmingel i slutet på april, men tyvärr fick detta ställas in pga. 
det var för få anmälda. Dock kommer de som var anmälda bli meddelade om det eventuellt blir ett 
framtida evenemang på universitetet. 
 
Jag har gjort kontaktförsök med Umeå Energi, tyvärr utan framgång. Vi har diskuterat 
sponsringspolicy, och kanske skickar runt det på en remissrunda inför KSS 9. Vi hade en annons i 
Umespexarnas programblad för deras senaste spex. 
 
Innan jag avgår från min post ska jag höra med Academic Work huruvida de vill anordna något 
samarbete inför mottagningen. Jag ska också på Reftec-överlämning tillsammans med resten av 
styrelsen vilket kommer bli både kul och lärorikt! 
 


Enheten 
Det har diskuterats kring att göra om min arbetsbeskrivning, då mycket av det som brukade vara 
mitt arbete har gått över till sektionerna. Förr så har det varit att arb. satt 50% i Uniaden och 50% i 
kårstyrelsen. Detta kan vara en idé att ta tillbaka inför framtiden. 
 
 
I tjänsten, ort och datum som ovan 
Tova Backlund 
Arbetsmarknadsenhetens ordförande 23/24 
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Till fullmäktige den 30 maj 2024 


Kommunikationsenheten 


Perioden 2024-04-05– 2024-05-27 


Allmänt 


Sedan föregående fullmäktige möte har mycket hänt. Jag har lagt till länkar till 
universitetets regelverk gällande fusk, rättigheter, UMU-kort etc. på hemsidan under 
’vanliga frågor’ samt på sidan för studentärenden. Jag har också fixat nästan hela engelska 
versionen av hemsidan. Det som återstår är att fixa sidorna under rubrikerna Student life, 
Origo och Café mitum. En uppdatering har gjorts på studentärende sidan med mer utförlig 
information.  
 
Stora projektet med listan över alla råd och enheter är i stort sett klar. Nu ska listan fyllas i 
och delas med universitetet. Det pågår fortfarande en diskussion kring hur den ska delas 
med universitetet men det har mest med administrationen att göra. 
 
Styrdokument som har ändrats av fullmäktige eller kårstyrelsen senaste året har nu 
uppdaterats och lagts ut på hemsidan. Detta inkluderar stadga, reglemente, valordning, 
delegationsordningen samt mottagningspolicyn. 
 
Jag och Felix Gustafson (Designsektionen) var nere i Kalmar på fullmäktigemöte för 
Sveriges Förenade Studentkårer (SFS). Jag är otroligt nöjd att berätta att det har röstats in 
i SFS verksamhetsplan för kommande år att utreda basårsutbildningar och vad det kan 
finnas för lösningar som är realistiska för deras förordning. Det var ett bra möte med 
mycket bra diskussioner kring både vår motion samt andra motioner. Nästa medlemsmöte 
kommer vara i Kristianstad och nästa SFSFUM kommer vara i Örebro. Om man vill driva 
fler nationella frågor är SFS ett fantastiskt ställe att göra det på. 
 
Ett tystnadspliktsavtal till kvällschefsgruppen och barmästeriet på Origo är redo. 
Tystnadsplikt är något som ändå hålls internt inom båda grupperna men det har kommit 
önskemål från båda grupperna att ha någon form av kontrakt för att framtidssäkra. 
Tanken är då att det blir tydligare att man inte får nämna något kring arbete eller avtal 
som skulle kunna skada Origo eller kårens verksamhet. Den ska skickas till kvällscheferna 
och barmästeriet för att få synpunkter och kommer sedan färdigställas.  
 
Anställningskommittén har haft två digitala möten där vi intervjuade kandidater till 
universitetslektorer i energiteknik, datavetenskap, fysik och elektronmikroskopi. Vi 
intervjuade också en kandidat till professor i maskinteknik. Imorgon den 28e maj ska jag 
på fakultetsnämnd där bland annat ett mastersprogram i bioinformatik ska beslutas kring. 
 
I juni ska jag till Åbo i Finland i en vecka för konferensen Nordtek. Nordtek är ett 
samarbetsnätverk för tekniska universitet i nordiska och baltiska länder. I Nordtek finns 
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det ett studentråd och det är den jag kommer åka för. I nuläget är det lite otydligt vad min 
roll kommer vara exakt men det verkar som en spännande konferens. Mikael Elofsson 
(dekan för TekNat) och Sara Sjöstedt de Luna (prodekan för TekNat) kommer också åka 
dit som jag förstått det. Mitt deltagande betalas av fakulteten och bekostar kåren inget.  
 
I april var det audit av medicinska fakulteten som jag var med i som 
grundutbildningsrepresentant. I auditen hade vi möte med hela kedjan från student till 
dekan och allt däremellan. Det var väldigt lärorikt att få höra hur de balanserar studier, 
undervisning och administration samtidigt som de jobbar på sjukhuset som kliniker. Det 
viktigaste jag tagit med mig från auditen är att man måste ha framtidsblick. Det är väldigt 
ofta som kurser/program bara tittar på här-och-nu perspektivet med alla problem som 
kanske finns nu, men det är inte ofta vi blickar framåt mot vad vi vill att utbildningen ska 
uppnå på flera år.  
 
Idag var jag på möte med hörandeförsamlingen för rekrytering av ny rektor. På det mötet 
gick vi igenom vilka frågor som vi vill att rekryteringskommittén ska ställa till 
kandidaterna. Vi skickade in att vi ville ha tydligare frågor kring ökat studentinflytande. 
 
KO har för några veckor sedan fixat pro versionen av Canva som jag nu har skickat ut till 
kommunikationsenheten om. Förhoppningen är att Canva pro kommer underlätta deras 
arbete.  
 
Av personliga skäl var jag tjänstledig på 50% och arbetade på distans den 09e april till den 
17e april.  
 


Verkställda beslut från fullmäktige 


Inga beslut rörande kommunikationsenheten har gjorts för berörd period. 


Remissvar 


Inga remisser har inkommit för berörd period. 


 
 
I tjänsten, ort och datum som ovan 
 
Samuel Kenrick 
Vice Kårordförande samt Kommunikationsenhetens ordförande 2023/2024 
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Rapport från fullmäktiges presidium 
För perioden 2024-04-08 till 2024-05-27 


 


Allmänt 
Behandlat kallelsen angående FUM 8. Justerat protokollet från FUM 7 tillsammans med justerare.  


 


Beställt mat inför mötet. Förberett handlingarna till FUM 8 genom att, skriva föredragslistan och 


behandla kårstyrelsens rapporter. Behandlat utskicket utav FUM 8 ordinarie handlingar. Utskick 


utav påminnelse gällande rapporter. Dokument behandling för att underlätta för framtida presidium 


vid sökning av information genom att se till att alla dokument följer samma konvention. 


 


Mottagit och behandlat tre förordan, en motion och en diskussionspunkt till FUM 8. 


 
 
 
 
 
 
 
I tjänsten, ort och datum som ovan 
Mats Bennervall  Erik Simonsson 
Fullmäktiges talman 23/24  Vice talman 23/24 
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Rapport från kårhuschefen 
För perioden 2024-01-08 till 2024-05-27 
 


Allmänt 
Terminen som helhet har varit bästa på länge när det kommer till hur mycket Origo har varit öppet 
vi har endast stängt någon enstaka gång på grund av personalbrist, en del av detta är tack vare 
mottagningsgrupperna vilket hjälper under våren.  
Tyvärr är antalet gäster inte riktigt där det skulle behöva vara men detta känns mer som ett 
‘generationellt’ problem som jag tror att man kan lösa med bra mottagningar och förhoppningen 
om ett lite större engagemang från kommande generationer. 
Vi behövde stänga en helg tidigare än planerat då vi var tvungna att flytta fram personalsittningen 
eftersom det tänkta datumet krockade med lite för många i KC-gruppen. 
Allmänt skulle jag säga att arbetsgrupperna befinner sig på en bättre plats, speciellt BGC-gruppen 
som för en gångs skull haft vad som känns som en ordentlig överlämning. Alla arbetsgrupper är inte 
riktigt där man skulle vilja ha de, men de är på bättringsvägen och det finns en vilja att försöka 
rekrytera fler. 
 
Vår blivande kårhuschef har även fått chansen att lära sig med lite mer tid än tidigare och kunnat 
avlasta med kontorsarbete vilket lett till att jag kan ägna mer energi på köket. Målet under 
sommaren blir nu att se över om det är möjligt att renovera och fräscha upp Origo. Planera lite nya 
menyer då de som är har varit med lite för länge och även möjligheten att införa några billigare 
alternativ om man vill ha mer av en ‘fulsittning’. Vi ska även se över lite strukturella grejer som 
arbetsrutinerna. 
 
Nu har jag haft denna tjänst i ungefär 14-15 månader och jag kan säga några saker som är värt att 
lyfta med i framtiden, det är ett krävande arbete som kräver närvaro och det är ett arbete där man 
måste klara av att arbeta en stor del av tiden själv jag tror att den andra punkten är speciellt är viktig 
att poängtera för blivande kårhuschefer. Jag vill även tillägga att om man ska ha kvar en till tjänst på 
Origo så är det kökschef/ansvarig som är den som är värdefull för verksamheten. 
 
I tjänsten, ort och datum som ovan 
Sam Matthews 
Kårhuschef 2023/24 
 







Förordan av representant till fakultetsnämnden 2024/2025 
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Valberedningen, förordan 
 
Valberedningen har valt att förorda Alfred Sörnäs, Sigmasektionen, till posten som 
studerandeledamot i kårstyrelsen för perioden 2024/2025. 
 
 
Valberedningens uppfattning av Alfred Sörnäs är att han är engagerad och har driv. Han är tydlig 
med att uttrycka sina åsikter och har tidigare erfarenhet som tränare i en gymnastikförening där han 
haft en tydlig ledarroll. Alfred har även varit engagerad i mottagningen och varit fösare. Han är 
social och valberedningen tror att han skulle vara ett bra ansikte utåt för NTK i kontakt med andra 
studenter. 
 
 
 
 
 
Fullmäktige föreslås besluta 
 
att efter valberedningens förordan välja Alfred Sörnäs, Sigmasektionen till posten 
studerandeledamot i kårstyrelsen för perioden 2024/2025. 
 
 
 
 
 
I tjänsten, dag och ort som ovan, 
 
Valberedningen 2023/2024 
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Valberedningen, förordan 
 
Valberedningen har valt att förorda Alva Sandberg Dehnisch, CS-sektionen, till posten som 
studerandeledamot i kårstyrelsen för perioden 2024/2025. 
 
 
Alva är en social person som för nuvarande är barlagschef och PR-ansvarig på Origo. Hon är även 
kommunikationsansvarig i CS-sektionen och sitter som ledamot i fullmäktige. Tack vare hennes 
engagemang i NTK är hon insatt i hur kåren fungerar samt uppdraget som studerandeledamot. 
Valberedningen tror att Alvas kunskaper skulle vara värdefulla för kårstyrelsen. 
 
 
 
 
 
Fullmäktige föreslås besluta 
 
att efter valberedningens förordan välja Alva Sandberg Dehnisch, CS-sektionen, till 
posten studerandeledamot i kårstyrelsen för perioden 2024/2025. 
 
 
 
 
 
I tjänsten, dag och ort som ovan, 
 
Valberedningen 2023/2024 
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Valberedningen, förordan 
 
Valberedningen har valt att förorda Emma Strandberg, Ingenjörssektionen, till posten som 
studerandeledamot i kårstyrelsen för perioden 2024/2025. 
 
 
Valberedningen har fått uppfattningen att Emma är en social och engegerad individ. Emma har 
erfarnhet av att samarbeta med andra och är aktiv som sektionsordförande i Ingenjörssektionen 
(InSekt). Dessutom var hon general under mottagningen 2023. Hon är målmedvetenhet och en har 
en ständig strävan av att lära sig mer. Med dessa förmågor anser vi att Emma är en bra kandidat för 
posten.   
 
 
 
 
 
Fullmäktige föreslås besluta 
 
att efter valberedningens förordan välja Emma Strandberg, , Ingenjörssektionen, till 
posten studerandeledamot i kårstyrelsen för perioden 2024/2025. 
 
 
 
 
 
I tjänsten, dag och ort som ovan, 
 
Valberedningen 2023/2024 
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Verksamhetsplan 2024/2025 
 


Inledning 
Detta dokument är en plan för Umeå naturvetar- och teknologkårs (NTK) kärnverksamhet för 
verksamhetsåret 2024/2025. Under verksamhetsåret avser kårstyrelsen och kåren att arbeta 
med intern och extern kommunikation, stärkt representation i programråd och mer synlighet. 
Stort fokus kommer att läggas på effektivisering, prioritering och stadfästande. 
 
Verksamhetsplanen tas fram av kårstyrelsen och godkänns av kårfullmäktige. Det är 
kårstyrelsens uppgift att kontinuerligt arbeta med dessa mål under året. Arbetet med dessa mål 
skall ske utöver de löpande ordinarie arbetsuppgifter som tillfaller styrelsen men bör i så stor 
utsträckning som möjligt genomsyra även dessa. 
 


Kåröverskidande arbete 
Vid universitetet finns tre studentkårer, Umeå studentkår (US), Umeå medicinska studentkår 
(UMS) och Umeå naturvetar- och teknologkår (NTK). Utöver dessa finns även Skogshögskolans 
studentkår (SHS) vid Sveriges lantbruksuniversitet (SLU). Vi är alla överens om att vi är 
starkast tillsammans. Förra verksamhetsåret stärktes samarbetet avsevärt. Nya samarbetsorgan 
inrättades, gemensamma evenemang hölls och kommunikationen var mycket god. 
 
Till 2024/2025 avser kårstyrelsen att fortsätta driva för ett ännu starkare samarbete och se till 
att samarbetet får ordentligt fäste, inte avtar och inte är personberoende för att framtidssäkra 
samarbetet. 
 


Dokumentering 
Kåren är i stort behov av fler tydliga rutindokument och en ordentlig genomgång av kårens 
nuvarande styrdokument för att korrigera felaktigheter, ändra utdaterad information och göra 
dokumenten mer relevanta. Kåren är även i behov av fler mallar för både kårstyrelsen, 
fullmäktige och framför allt sektionernas kontinuerliga arbete. Vidare behöver kåren upprätta 
en rutin för expediering av protokoll, både på kår- och sektionsnivå för att stärka 
kommunicering av val, beslut och synlighet. 
 


Programråd 
Programråden är där studenter kan direkt påverka sin utbildning och på ett tidigt stadie i 
processen belysa problemområden och förbättringar med utvecklingsarbetet. 
Programrådsrepresentation behöver högt fokus under verksamhetsåret. Kåren behöver därför 
ta se över valprocessen till programråden, förtydliga vilka programråd som finns och se över om 
antal studenter i varje programråd kan vara i behov av förändring (i samråd med fakulteten). 
Kåren bör lämpligen finna ett bättre sätt att informera och synliggöra programråden, i 
samarbete med fakulteten och skapa en tydligare expedieringsprocess när val genomförts. 
 


Årshögtiden 
Årshögtiden är kårens högtid och är i behov av att ses över och utvecklas. Bland annat behöver 
planeringen starta tidigare och lämpligen bör den skötas av en dedikerad planeringsgrupp som 
reviderar riktlinjer för inbjudningar, anmälan, tidsplan och genomförande. Gruppen bör 
tillsättas i början av verksamhetsåret. 
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Friskvårdssatsning 
Friska och hälsosamma studenter är bra för universitetet, kåren och studenterna själv. Under 
verksamhetsåret avser kårstyrelsen att stärka samarbetet med IKSU utifrån nytt avtal och 
gemensamma mål. 
 


Studiefrämjande satsning 
I flera år har kårens medlemmar haft möjlighet att äska om medel för sektionsöverskridande 
aktiviteter. Denna möjlighet var egentligen tänkt att bara gälla en kortare period, men har 
fortsatt gälla sedan det infördes. Till detta år anser kårstyrelsen att kåren i stället ska satsa på 
studiefrämjande aktiviteter, exempelvis pluggkvällar och liknande, som stärker kåren och 
sektionernas position i utbildningen. 
 


Sektionsintrodag 
I början av verksamhetsåret avser kårstyrelsen att hålla i en sektionsintrodag för alla 
sektionsstyrelser. Målet med dagen är att ge ett gediget intro till kårens verksamhet, hur 
sektionerna fungerar, vad som förväntas av alla och hur vi kommer samarbeta under 
verksamhetsårets gång. Dagen kommer att inledas med intro från kårstyrelsen, information om 
hur kåren fungerar, vilka mål vi har och hur sektionernas verksamhet ser ut. Efter gemensam 
lunch kommer alla att delas in i sina respektive grupper (enheter, ordföranderåd, etc.). I dessa 
grupper kommer man få ett mer djupgående intro på sitt arbetsområde. Bland annat kommer 
ordförandena att få lära sig hur man håller i ett möte, vad man säger och hur man ska hantera 
handlingar, dokument och mycket mer. 
 


Utbildningsbevakningsenheten 
Under året ska enheten arbeta för att ha fler kontinuerliga möten med enheten där enhetens 
ledamöter involveras mer i kårens centrala utbildningsarbete. Därutöver avser enheten att 
samarbeta med studenter som studerar vid Teknisk-naturvetenskaplig fakultet men inte har 
NTK som huvudkår, exempelvis Hectos som är en av Umeå studentkårs studentföreningar som 
består av lärare. Mer fokus och arbete på kårens studeranderepresentantsutbildning (STURE) 
för att öka förståelsen hos kårens engagerade. På STURE ska även betydligt fler delta och mer 
fokus på den interna strukturen och kårens arbete. Slutligen ska det finnas drop-in tider för att 
träffa utbildningsbevakningsenhetens ordförande för diskussioner kring utbildning och 
studentfall. 
 


Studiesociala enheten 
Studiesociala enhetens ordförande ska återinföra generalsinternat, en helgaktivitet för alla 
mottagningsgeneraler som innehåller workshops, case, föreläsningar och gruppaktiviteter. 
Utöver detta kommer studiesociala enhetens ordförande också att återinföra 
mottagningsgruppen, en rådgivande grupp bestående av före detta generaler och 
huvudphaddrar som är stöd för studiesociala enhetens ordförande i planering och 
genomförande av mottagningsutbildningen samt rådgivande i studentfall kopplade till 
mottagningen. Studiesociala enheten ska även sträva efter fler kontinuerliga enhetsmöten 
under året och fokusera på arbetsmiljö och lika villkor. 
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Arbetsmarknadsenheten 
Under årets gång ska kåren undersöka huruvida rollen som arbetsmarknadsenhetens 
ordförande och arbetsmarknadsenheten kan struktureras om för att bättre reflektera dagens 
läge samt underlätta för samarbeten mellan sektioner. Rollen som arbetsmarknadsenhetens 
ordförande har varit svår att tillsätta senaste åren och är i behov av revidering. Vidare ska 
kontakten med Uniaden stärkas, kårens samägda arbetsmarknadsmässa. 
 


Kommunikationsenheten 
Kommunikationsenheten har varit vilande de senaste åren. Detta år avser kårstyrelsen att 
antingen återuppliva enheten eller föreslå till fullmäktige att ta bort den om det visar sig att den 
inte fyller ett tydligt syfte. 
 


Fullmäktige 
I början av verksamhetsåret avser kåren att stärka det introducerande 
fullmäktigesammanträdet, FUM0. Det ska vara mer ingående på aktuella projekt, 
genomsyrande och förklarande av kårens verksamhet. FUM0 kommer att förläggas tidigt, pågå 
minst en halvdag och vara obligatorisk för fullmäktigeledamöter. Vidare föreslås fullmäktige 
revidera fullmäktiges valberedning och se över hur och vilka som väljs till valberedningen för 
att uppnå en stadig och gedigen valprocess. 
 
 
 
 
 
I tjänsten, ort och datum som ovan, 
 


 


William Nordberg 
Kårordförande 23/24 
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Ekonomisk ram 2024/2025 
med avseende på den medlemsfinansierade delen inom NTK 


Allmänt 


Resultat 


Arvoden 


Resor och traktamente 
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Intern omfördelning 


1. Kårkansli och administration, STYR 


Intäkter 


Kostnader 


Riktlinjer rörande STYR 


1. Kårkansli och administration (STYR) 
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2. Arbetsmarknadsenheten, ARB 


Intäkter 


Kostnader 


Riktlinjer rörande ARB 


2. Arbetsmarknadsenheten (ARB) 
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3. Studiesociala enheten, STUM 


Intäkter 


Kostnader 


Riktlinjer rörande STUM 


3. Studiesociala enheten (STUM) 
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4. Utbildningsbevakningsenheten, UTB 


Intäkter 


Kostnader 


Riktlinjer rörande UTB 


4. Utbildningsbevakningsenheten (UTB) 
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5. Kommunikationsenheten, KOMM 


Intäkter 


Kostnader 


Riktlinjer rörande KOMM 


5. Kommunikationsenheten (KOMM) 
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6. Ordföranderådet, SEKTORD 


Intäkter 


Kostnader 


Riktlinjer rörande SEKTORD 


6. Ordföranderådet (SEKTORD) 
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7. Fullmäktige, FUM 


Intäkter 


Kostnader 


Riktlinjer rörande FUM 


7. Fullmäktige (FUM) 
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8. Fullmäktiges valberedning, VALB 


Intäkter 


Kostnader 


Riktlinjer rörande VALB


8. Fullmäktiges valberedning (VALB) 
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Resultatbudget för den medlemsfinansierade delen 


Uppskattad resultatbudget 
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Ekonomisk ram medlemsfinansierade delen 


Ekonomisk ram 24/25 







Fastställande av medlemsavgift 2024/2025 







Fastställande av arvodesbelopp för verksamhetsåret 2024/2025 
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Motion  


Sen anmälan till tentamen som aktiv student 
 
Jag glömde anmäla mig till min tentamen, detta betyder att jag inte får skriva den och det kan ge mig mycket större 
konsekvenser än vad jag kunnat ana. Kursen jag skulle skrivit tentamen i är en spärrkurs till den andra kursen vi 
ska läsa i höst. Får jag inte läsa den kursen får jag inte heller läsa kursen som kommer därefter. Efter samtal med 
SYV konstaterar vi att om jag inte klarar tentamen på uppsamlings tillfället så kommer jag behöva möblera om i 
min utbildning och det kommer bli mycket svårare att kunna åka och studera utomlands. Jag förstår att man inte 
ska glömma att anmäla sig till tentamen men det hade inte skadad med en påminnelse från läraren eller ladok eller 
möjligtvis om man kan anmäla sig sent om man bevisar att man har varit en aktiv student.  
 
Jag upplever det som ett system som hindrar studenter från att fullfölja sin utbildning så effektivt och rättvist som 
möjligt. Att glömma anmäla sig till en tentamen man är helt förbered att skriva och sedan inte kunna på något sätt 
anmäla sig sent till tentamen trots medverkande och godkända praktiska delar.  
 
Min önskan är att det antingen kan införas någon form av obligatoriskautomatisk påminnelse att man måste 
anmäla sig minst 10 arbetsdagar innan en tentamen. Potentiellt att det ska finnas en sen anmälan för studenter som 
är registrerade på kursen eller har klarat praktiska delar som behövs. Ett annat förslag är att man blir direkt 
anmäld på tentamen om man registrerar sig på kursen och man måste i stället avanmäla sig för att inte skriva 
tentamen i den kursen. 
 
 
Fullmäktige föreslås besluta 
 
att  


ge kårstyrelsen i uppdrag att driva frågan om att ha en sen anmälan till tentamen om 
man är registrerad på kursen och är en aktiv student. 
 


att  
ge kårstyrelsen i uppdrag att driva frågan om att ladok ska se till att det kommer minst 
en påminnelse om att anmälan till tentamen stänger en viss tid. 


 
att  


ge kårstyrelsen i uppdrag att driva frågan om att universitetet ska ha överseende med 
sen anmälan om studenten ger bevis på gott deltagande och godkända praktiska 
moment i samma kurs.  


 
 
Umeå, 2024-05-24 
Iris Bernhardsson 
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Motion 
 
   


2024-05-16 


Diskussion  


Mer uppskattning för kårhusarbetare 
Arbetarna, i synnerhet BGC och KC gruppen, lägger ned mycket tid och arbete på att hålla vårt 
kårhus öppet. Arbetet på Origo är ideellt, men för de grupper som har antagit sig större ansvar 
anser vi att bättre uppskattning bör visas. 
I nuläget bjuder kåren på ”barlagsglädje” för alla arbetare i barlagen, samt ”KC-glädje” för KC-
gruppen. För KC-gruppen känns detta som alldeles för lite tack för de timmarna de lägger ned och 
de bör få bättre uppskattning av kåren. Förslagsvis kan KC-gruppen bjudas på kårens årshögtid. 
Anledning till att vi anser det är en viktig punkt är just därför att de lägger ner mycket tid på arbete 
som gynnar kåren samt att det är brist på kvällschefer och mer uppskattning skulle uppmuntra fler 
till att gå med KC-gruppen. 
Vi vill därför diskutera kring om det är rimligt att erbjuda mer uppskattning till våra mest 
engagerade kårhusarbetare och vad, i sådana fall, anses passande att ge i gengäld. 
 
 
Umeå, 2024-05-16 
Olov Andersson 
F-sektionen ledamot 
 
Umeå, 2024-05-16 
Karl Ödman 
F-sektionen medlem 
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